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KARŞIYAKABostanlı sahilinde kıyıya
yakın noktalar, sudaki azot ve fosfor
miktarının artmasıyla meydana gelen
deniz yosunu nedeniyle yeşile
büründü. Mevsimsel değişimle birlikte
kirliliğe bağlı ortaya çıkan yosunlar,
Körfez’de  yayılım gösterdi. �3’te

Kongre takvimi
tıkır tıkır işliyor
AK Parti Kemalpaşa İlçe
Başkanlığı’nın 7. Olağan
Kongresi’nde tek aday olan
Metin Yaşar yeniden seçilerek
güven tazeledi. Genel Başkan
Yardımcısı Hamza Dağ bir kez daha
CHP'ye yüklendi, "Ben seçilseydim"
diyerek projelerini sıraladı. � 4’te

CHP İl Kadın Kolları'nın başlattığı ‘Kırık
Saçlar Özgürlüğe Yürüyor’ hareketinin 5.
adımı Buca'da yapıldı. Başkan Görkem
Duman’ın da katıldığı yürüyüşte kadınlar,
‘İstanbul Sözleşmesi'nden
Vazgeçmeyeceğiz’, ‘Asla Yalnız Değilsin’,
‘Erkek Devlet Şiddetine Son’ yazılı
dövizler taşıdı. � 4’te

Tugay: Namus 
sözü veriyorum…
YAMANLARDağı’nda çıkan yangından
etkilenen Karşıyaka Hatıra Ormanı’ndaki
fidan dikim şenliğine katılan Büyükşehir
Belediye Başkanı Cemil Tugay, “Size söz
veriyorum, bu ormanları yeşerteceğiz.
Körfez kirliliğini en kısa zamanda
düzelteceğiz” ifadelerini kullandı. �7’de

‘FUARLAR ŞEHRİ’
YİNE ŞAŞIRTMADI
İZMİRBüyükşehir Belediyesi’nin ev
sahipliğinde, İZFAŞ tarafından
düzenlenen Fashion Prime Fuarı’nı 39
ülkeden 7 bin 753, Fashion Tech Fuarı’nı
10 bin 704, Fashion Home İzmir Fuarı’nı
da 3 bin 221 kişi ziyaret etti. �9’da

YAŞAR
Üniversitesi

öğrencisi milli
satranç sporcusu

Gülenay 
Aydın, ‘Kadın
Büyükusta’

normunu aldı. 
�10’da 

YAŞAR
Üniversitesi

öğrencisi milli
satranç sporcusu

Gülenay 
Aydın, ‘Kadın
Büyükusta’

normunu aldı. 
�10’da 

YAŞAR
Üniversitesi

öğrencisi milli
satranç sporcusu

Gülenay 
Aydın, ‘Kadın
Büyükusta’

normunu aldı. 
�10’da 

YAŞAR
Üniversitesi

öğrencisi milli
satranç sporcusu

Gülenay 
Aydın, ‘Kadın
Büyükusta’

normunu aldı. 
�10’da 

YAŞAR
Üniversitesi

öğrencisi milli
satranç sporcusu

Gülenay 
Aydın, ‘Kadın
Büyükusta’

normunu aldı. 
�10’da 

YAŞAR
Üniversitesi

öğrencisi milli
satranç sporcusu

Gülenay 
Aydın, ‘Kadın
Büyükusta’

normunu aldı. 
�10’da 

YAŞAR
Üniversitesi

öğrencisi milli
satranç sporcusu

Gülenay 
Aydın, ‘Kadın
Büyükusta’

normunu aldı. 
�10’da 

YAŞAR
Üniversitesi

öğrencisi milli
satranç sporcusu

Gülenay 
Aydın, ‘Kadın
Büyükusta’

normunu aldı. 
�10’da URLA Belediyesi, 6360 Sayılı Kanun

ile köy tüzel kişiliğinin sona ermesi
sonucu belediyeye devrolan
parselleri, kooperatifler aracılığıyla
köylere geri vermeye başladı. � 6’da

BAŞAK YASEMİN KUMAŞ

basakyaseminarel@gmail.com
7

İklim krizi 
şiddetleniyor

NURDAN HERİS

herisnurdan7@gmail.com
9

Elden ödenen 
kiraya ceza

VAHAP DABAKAN

vdabakan@gmail.com
4

Sanki savaş filmi
izliyoruz!

DENİZ ZÜNBÜLCAN

dytdnzznblcn@gmail.com
10

İnsülin direnci 
nasıl kırılır? 
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ÇİÇEKÇİLERIN zorlu dönemde
ayakta kalabilmesi için daha
yaratıcı çözümler üretmek
zorunda kaldığına dikkati
çeken İzmir Çiçekçiler Odası
Başkanı Kazım Kış, “Kış
düğünleri, yalnızca bir kutlama
değil, aynı zamanda muhteşem
bir masalın başlangıcı olabilir”
diye konuştu. � 3’te

Panik yok! 
Mevsimsel 
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KIŞ’TAN KIŞA ÖZEL

Yaz düğünlerinde hayalini kurduğu yoğunluğu yakalayamayan
İzmirli çiçekçi esnafı, umutlarını kış organizasyonlarına bağladı

‘ADALETLİ OLMALI’
“VERGİNİN tabana yayılması konusu birkaç ay

önce Hazine ve Maliye Bakanı tarafından
gündeme getirildi” diyen ekonomist Bülent
Toptaş da, “Herkes gelirine göre vergi
ödeyecek dendi ancak tatmin edici bir
ilerleme sağlanamadı. Bunun yerine yurt
dışına çıkış harcı ki, ödeme gücüyle ilişkisiz
bir şey. Bunu bile rasyonelize etmeye
çalıştılar ‘Verseniz ne olur’ ifadeleri
kullanıldı. Geçerli olmayan öneriler
sürüldü. Şu an Türkiye’de servetine ve
gelirine göre bir vergileme olmaması
sorun” ifadelerini kullandı. �5’te

REVİZYON GEREKİYOR
DOLAYLI olarak artan vergilerle boğuşan

vatandaş enflasyon karşısında ezilen
maaşında bir de doğrudan vergi kesintisi
yaşıyor. Çözüm için yeniden revizyona
gidilebileceğini vurgulayan sosyal güvenlik
uzmanı Vedat İlki, bu yola hükümetin sıcak
bakmayacağını söyledi. İlki, “Öncelikle adaletli
bir vergi dağılımı yapılmalı. Burada işveren
tarafından alınan vergiler de düzenlenmeli.
Siz tüm vergiyi çalışanların sırtından finanse
etmeye devam edemezsiniz. Bu nedenle 2025
yılında da değişen bir şey olmayacak” dedi. 

EFELER KENTİ
‘YARDIMCI’ DEDİ

Kadın gücüyle
omuz omuza…

FUTBOL altyapı başkanlığına
Mehmet Karal’ın gelmesinden
sonra kalıcı ve sağlam adımlar
atan yeşil-kırmızılılar,
buldukları sponsorlarla
geleceğin yıldızlarını
bulma yolunda ilerliyor. U8
Takımı’ndan U19’a kadar
yüzlerce çocuğa spor imkanı
tanıyan Karşıyaka Futbol Altyapı
ana sponsorluk için Murat

Niyazoğlu’ndan en büyük
desteği aldı. 112 yıllık şanlı
kulübün futbol altyapısı için

eski başkanlardan Cenk
Hasan Karace ulaşım
sponsorluğunu üstlenirken
yemek sponsorluğunu
Mustafa Karabağlı 

yapıyor. Başkan Karal, 
destek veren tüm paydaşlara
teşekkür etti. �11’de

GÖRMEengelli bireylerin eğitim ve
kültürlerine katkıda
bulunabilmek amacıyla kurulan
Türkiye Görme Özürlüler
Kitaplığı (TÜRGÖK) 20. yaşını
kutluyor. �12’de
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Yüksek enflasyon ve maaş kesintileri alım gücüne ket vururken dolaylı vergiler
giderek artıyor. Uzmanlar, adaletli bir vergi dağılımının önemine dikkati çekiyor

Bülent Toptaş

Vedat İlki

ÇİÇEKÇİNİN UMUDU
‘PAPATYA FALI’ GİBİ
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TÜRGÖK'ün 20.
kuruluş yılı için 22
Ekim 2024 Salı

günü İzmir
Büyükşehir
Belediyesi Ahmed
Adnan Saygun
Sanat Merkezi
Büyük Salon'da
özel bir gece
düzenlenecek.
Prof. Dr. Yankı
Yazgan'ın konuk
konuşmacı olacağı
geceye kitaplık
üyeleri Kerim ve
Selim Altınok
müzikleriyle katılacak.
Tango gösterilerinin yer

alacağı etkinlikte
konuklar TÜRGÖK ile ilgili
görüş ve düşüncelerini de

dile getirecek. Gecede
TÜRGÖK gönüllülerine

teşekkür belgeleri
sunulacak.

20 yılda binlerce
okura dokundu

TÜRGÖK 11
yaşındayken
geçirdiği bir kaza

sonucu gözlerini
kaybeden eğitimci,

yazar, çevirmen ve
avukat Gültekin Yazgan
önderliğinde 2004 yılında

hizmete açıldı. Eşi Tülay Yazgan
ile birlikte geniş bir okur

kitlesine ulaşmayı başaran
Gültekin Yazgan'ın hedefi
ülkemizde yaşayan görme
engelli ile yurt dışında yaşayıp
da Türkçe bilen görme engelli,
yazılı kaynaklara erişimini
sağlamaktı. 

Altı bin görme engelli üye
TÜRGÖK, Türkiye'nin yanı

sıra İngiltere, Hollanda, Kıbrıs,
Amerika, Almanya’ya ücretsiz
ve geri iadesiz hizmet veriyor.
Sayıları altı bine ulaşan görme
engelli üyeyi sesli kitapların yanı sıra
kabartma harflerle basılmış kitaplarla da
buluşturuyor. Kurumun kitaplığındaki
sesli ve kabartma (Braille) baskılı roman,
E-KPSS, KPSS, İngilizce kitapları, MP3
formatında sesli Arkadaş Dergisi
hazırlanarak ücretsiz olarak kargo ile
adreslerine gönderiliyor. 

TÜRGÖK, görme engellilerin
yaşam kalitesini artırmayı
hedefleyen "Bir Kitapla Bin Yaşa
Projesi", "Türk Müziği
Eğitiminde Kabartma Nota
Materyalleri Geliştirme
Projesi", "Çocuğumla
Kitap Okuyorum
Projesi", "Mutfaktan

Güzel

Kokular Geliyor Yemek Kitabı
Projesi", "Üniversite Sınavına
Hazırlık Kitapları Projesi"
"Engelli Dayanışmasıyla
Engelsiz Gelişim Projesi" ve
"TDK İmla Kılavuzunun
Kabartma Yazıyla ve Sesli
Olarak Hazırlanması" gibi çok
sayıda projeye önderlik ediyor.
Kurumun çalışmalarına
www.turgok.org adresinden
ulaşılabilir. 

Türkiye Görme Özürlüler Kitaplığı
Derneği'ni 2003 yılında kuran üyeler

arasında avukat Gültekin Yazgan,
Tülay Yazgan, Burçay Erenay
Güngüler, Ferit Kora, Gonca
Ergüney, Av. İbrahim Ayuz,
Nevin Ayuz, Av. İbrahim Ünel,
Mehmet Turgut Barışçimen,

Seyhan Barışçimen, Özdoğan
Özuslu, Prof. Dr. Önder

Kütahyalı, Recep Serdar
Salancı, Şafak

Özpoyraz, Turgay
Tufan, Ümran
Didem İtmeç
bulunuyor.
TÜRGÖK'ün
çalışmalarına bugün
Türkiye'nin her
yerinden 400'ü aşkın
gönüllü destek

veriyor. 

Konak Belediyesi İzmir Milli Kütüphane
Karataş Şubesi, kitap dostlarının arayıp da
bulamadığı huzurlu bir mekan. Pencerelerinden
manolya ağaçlarının görüldüğü, Mithatpaşa
Caddesi'ne bakan girişinde önünü kesen yüksek
apartmanlara karşın deniz kokusunun hala
odalarda gezindiği kütüphane, Tarihi Asansör
semtinde tescilli bir binada hizmet veriyor.
Yaklaşık bir asır
önce inşa edilmiş üç
katlı binadaki
kütüphane, aynı
zamanda İzmir Milli
Kütüphane'nin
kentimizdeki ilk
şubesi. 

2016 yılında
Konak
Belediyesi'nce
restore edilerek
İzmir'in adını
dünyaya duyuran
ünlü sanatçı Dario Moreno Sanat Merkezi olarak
açılan bina bir süre 7-12 yaş çocukların
kullanımına verilmiş. Çocuklar için eğlenceli
matematik, görsel sanatlar, orff atölyesi, kısa
film, robotik kodlama ve eğlenceli bilim atölyeleri
olarak kullanılmış. 

2019 yılında eğitim amaçlı kullanılan bina
işlev değiştirerek, bu kez ciddi bir mekan sorunu
yaşayan İzmir Milli Kütüphane'nin Şubesi olarak
düzenlenmiş. Konak Belediyesi'nin İzmir Milli
Kütüphane Vakfı ile yaptığı protokol gereği,
kitapların mülkiyeti Milli Kütüphane'ye ait.
"Tahsis nedeni olan kütüphanecilik ve ilgili
hizmetler dışında kullanılamayacağı" belirtilen
protokol uyarınca binanın personel maaşı başta
olmak üzere tüm giderleri Konak Belediyesi'nce
karşılanıyor.  Açıldığında okuyuculara 7/24
hizmet vereceği açıklanan kütüphanenin İzmir
Büyükşehir Belediyesi'nin aynı dönemde

Varyant'ta hizmete giren Şato Kütüphanesi gibi
dijital kütüphane olarak hizmet vermesi
planlanmış. "Konak’ta bilgi ve irfan ışığı 7/24
yanacak” söylemiyle dört yıl önce okurlarla
buluşan kütüphane bugün sadece hafta içi 09.00-
17.00 saatleri arasında hizmet veriyor. Dijital
kütüphane hizmeti ise henüz gerçekleşmemiş. 

Milli Kütüphane'ye ait 15 bin 800 kitap
bulunan üç katlı
kütüphanede
felsefe ve
psikoloji, din,
toplum bilimleri,
dil ve dilbilim,
doğa bilimleri ve
matematik,
uygulamalı
bilimler, güzel ve
dekoratif
sanatlar,
edebiyat ve
retorik, coğrafya

ve tarih kitapları ile Atatürk kitapları bulunuyor.
Açıldığından bu yana 10 bini aşkın ziyaretçinin
yararlandığı, halk arasında "Dario Moreno
Kütüphanesi" olarak da anılan kütüphane de
internet erişiminde sıkıntı yaşansa da özellikle
semt sakini okurlar hemen yanı başlarında
böyle bir kütüphanenin varlığından mutlu. Milli
Kütüphane'nin kuralları gereği ödünç kitap
verilmeyen tarihi mekandaki kütüphane, ferah
ve yüksek tavanlı sakin ortamı ve tertemiz
okuma salonlarıyla özellikle çevre sakinlerinin
ve ders çalışmak isteyen öğrencilerin
vazgeçemediği mekanlar arasında yer alıyor. 

Kütüphanenin ilk katında Dario Moreno
Sokağı'na da adını veren ünlü sanatçının
görsellerinin yer aldığı küçük bir alan da
ayrılmış. Ama sanatçının kim olduğuna dair,
yeni kuşakları bilgilendirecek bir açıklama ne
yazı ki yok. 

Dario Moreno Sokağı'nda bir kültür durağı
Milli Kütüphane Karataş Şubesi
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Ahmet Ümit
okurlarıyla
buluşacak

Yazar Ahmet Ümit, Goethe-
Institut İzmir'in düzenlediği
söyleşi-okuma etkinliğinin
konuğu olacak. 28 Ekim 2024
Pazartesi günü İstinyepark
yüzde 100 Performans Arena'da
yapılacak söyleşide yazar Ahmet
Ümit okurlarıyla "Kayıp Tanrılar
Ülkesi" üzerine söyleşecek.
Etkinliği Özcan Mutlu yönetecek.

Görme
engelli bireylerin

Türkçe okuryazarlık

oranını artırmak, eğitim

ve kültürlerine katkıda

bulunabilmek amacıyla

kurulan Türkiye Görme

Özürlüler Kitaplığı

(TÜRGÖK) 20. yaşını

kutluyor

TÜRGÖK 
20 yaşında

İzmir'de edebiyat
alanında kendisine
yol açmak, şiirler,
lezzetli öyküler ya da
bir roman kaleme
almak isteyen özetle
yazmaya gönül veren
yazar adayları için
yazarlık atölyelerinde
çalışmalar başladı. 

� Yazar Hidayet
Karakuş'un Yeni
Kuşak Köy Enstitüleri
Derneği iş birliğiyle
uzun yıllardır
sürdürdüğü "Yazarlık
İşliği" pazartesi
günleri 20.30-22.30
saatleri arası çevrim içi
düzenleniyor. İstekliler,
kayıt için derneğin 0 232
935 33 69 no'lu telefonu
aracılığıyla bilgi
alabiliyor.

� Yazar Aydın Şimşek
'in çevrim içi düzenlediği
yazı atölyesi 22 Ekim
2024 tarihinde başlıyor.
Dört hafta sürecek
etkinlik Salı akşamları

20.30 - 22.300 saatleri
arasında gerçekleşecek.
Alsancak'ta Kanguru
Kültür Merkezi'nde yüz
yüze yazarlık atölyeleri
ise çarşamba günleri
16.00-18.00 ve Cumartesi
günleri 12.00-14.00
saatleri arasında
gerçekleşiyor. Sekiz ay
sürecek atölye
çalışmaları metin
çözümlemeli

düzenleniyor.
Çalışmaya ilişkin bilgi 0
554 282 28 61 no'lu
telefon aracılığıyla
alınabiliyor. 

� İzmir'de
düzenlenen bir diğer
yazı atölyesini ise yazar
Handan Gökçek
yönetiyor. Bu yıl
sekizincisi
düzenlenecek atölye
çalışması Yakın
Kitabevi'nde
gerçekleşecek. Atölye
eğitimlerinde "Bir
karakter nasıl
yaratılır?", "Sürükleyici

bir hikaye nasıl oluşur?",
"Anlatıcı", "Hikayenin
geçtiği yer ve mekan",
"Okuyucuyu bağlı
tutmak", "Az sözle çok
şey anlatmak", "Çarpıcı
bir son nasıl olur?" gibi
konular ele alınıyor.
Katılmak isteyenler 0 232
421 81 69 numaralı
telefon aracılığıyla
ayrıntılı bilgi alabiliyor.

Prof. Dr. Necla (Tatman)
Çevik'in kaleme aldığı şiir ve
denemelerinden oluşan
"Dostlara Sesleniş" kitabı

Meşe
Kitaplığı'ndan
yayımlandı. 1930
yılında İstanbul'da
dünyaya gelen
Prof. Dr. Çevik, son
derece duygusal
bir üslupta kaleme
aldığı kitabında
hem yaşadıklarının
muhasebesini
yapıyor hem de
yitirdiği
sevdiklerine,
dostlarına özlemini

dile getiriyor. 
DEÜ Sağlık Meslek

Yüksek Okulu'nun kurucusu,
çocuk hastalıkları uzmanı

Prof. Dr.
Necla
Çevik, kitabında bir trafik
kazasında yitirdiği 57 yıllık
eşi, İzmirlilerin yakından
tanıdığı Dokuz Eylül
Üniversitesi'nin (DEÜ) ikinci
rektörü Prof. Dr. Namık
Çevik'le olan yaşamından da
kesitler sunuyor.
Duygularını öylesine sade ve
içtenlikle kaleme almış ki
Prof. Dr. Çevik, sohbet
ediyormuş gibi
hissediyorsunuz sayfaları
çevirirken. Ve değerli bilim
kadınının Atatürk'e,
ülkesine duyduğu sevgisini
de yürekten alkışlıyorsunuz.

PROF. DR. NECLA ÇEVİK'TEN
"DOSTLARA SESLENİŞ" 

YAZARLIK ATÖLYELERİ BAŞLIYOR
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Düğün sezonunun coşkusu, nisan ve
mayıs aylarında başlayıp ekim ayının
serin esintilerinde yavaş yavaş sona
ererken, kış aylarının büyüsüne
kapılanlar için hala masalsı fırsatlar
sunuyor. Doğru dokunuşlarla süslenen
bir kış düğününün etkili olabileceğine
dikkati çeken İzmirli çiçekçiler, beyaz
kar taneleriyle düğünlerin peri
masallarına dönüşebileceğini dile
getiriyor. Çiçekçilerin bu zorlu dönemde
ayakta kalabilmesi için daha yaratıcı
çözümler üretmek zorunda kaldığına
dikkati çeken İzmir Çiçekçiler Odası
Başkanı Kazım Kış, “Bu yılki düğünler, ekonomik
büyüme ve alım gücündeki ciddi gerileme nedeniyle
daha düşük bütçelerle gerçekleştiriliyor. Geçmiş
yıllarda çiftler, düğünlerini gösterişli ve genel bir
şekilde planlıyorlardı. Ancak son dönemde artan
hayat pahalılığı, birçok insan daha sade ve ekonomik
çözümlere yönlendiriliyor. Birçok çift, düğünlerinin
bazı bölümlerini sadeleştirerek giderlerini azalmaya
çalışıyor. Bu durum, biz çiçekçileri zor bir süreçle
karşı karşıya bırakıyor. Eskiden düğün çiçekleri ve
çelenklerine yoğun bir talep olurdu. Çiçekçiler olarak
düğün sezonunda yetiştiremeyeceğimiz kadar çok iş
alır, bazen meslektaşlarımızdan destek alarak talebi
karşılamaya çalışırdık. Ancak şimdi, işler çok farklı.
Düğün organizasyonları küçüldükçe çiçek ve çelenk
siparişleri de ciddi şekilde azaldı. Sektör olarak, o
eski yoğun günleri özlüyoruz” ifadelerini kullandı.Dış
mekan düğünlerinin artık daha riskli olduğu bir
döneme girildiğini belirten İzmir Çiçekçiler Odası

Başkanı Kazım Kış, “Her dönemin kendine has
güzellikleri vardır, ancak son yıllarda özellikle kır
düğünleri büyük bir ilgi görüyor. Dış mekanlarda,
doğayla iç içe bir düğün yapma fikri gerçekten çok
cazip. Ancak, tarih seçimi konusunda dikkatli olmak
gerekiyor. Özellikle Nisan ve Mayıs aylarında yağmur
riski mevcut olduğundan, kır, havuz ya da plaj
düğünlerini planlarken bu riskleri göz önünde
bulundurmak gerekiyor. Haziran, Temmuz ve
Ağustos ayları ise bu tür düğünler için en ideal
zamanlar. Eylül ve Ekim aylarında da kır düğünü
yapılabilir; hafif serin ve sıcak bir havanın tadını
çıkarılabilir. Ancak yağmur ihtimaline karşı mutlaka
kapalı bir mekan alternatifi hazırlıklı olmalı.
Sonbaharın güzelliği ve yaprakların kızarmaya
başladığı dönem, romantik ve etkileyici düğünler için
de güzel bir fırsat sunuyor. Sonuç olarak, düğün
tarihini doğru ayarlayarak her mevsimde unutulmaz
bir düğün organizasyonu yapmak mümkün” şeklinde

konuştu.Kış düğünlerinin büyüleyici atmosferlerine
de değinen Başkan Kış, “Kış mevsimi, doğanın beyaz
örtüsüyle büyülü bir atmosfer sunan, romantizmi en
üst düzeyde hissettiren bir dönemdir. Bu soğuk
günlerde, sıcacık bir aşk hikayesine tanıklık eden
düğünler için benzersiz fırsatlar yaratır. Kış
düğünleri, yalnızca bir kutlama değil, aynı zamanda
muhteşem bir masalın başlangıcı olabilir. Düğünlerin
en güzel yanlarından biri, onun detayıyla çiftlerin
hikayesi ve ruhunu yansıtıyor. Özellikle kış
düğünlerinde, doğru dekorasyon ve tema seçimleriyle
bu büyülü atmosferi yakalamak mümkün. Bembeyaz
kar örtüsünü, kristal aydınlatmaları ve kış çiçeklerinin
zarafetini kullanarak peri masallarını andıran bir
düğün teması oluşturulabilir. Buzlar Prensesi, Kış
Bahçesi, Rustik Kış, Kış Masalı, Kış Wonderland,
Vintage Kış, Yılbaşı Atmosferi, Kış Ortasında Bahar
Teması, İskandinav Kışı gibi konseptler
kullanılabilir” diye konuştu.

Karşıyaka Bostanlı
sahilinde kıyıya yakın bazı
noktalar, sudaki azot ve
fosfor miktarının
artmasıyla meydana gelen
deniz yosunu nedeniyle
yeşile büründü. Manisa
Celal Bayar Üniversitesi
Mühendislik ve Doğa
Bilimleri Fakültesi Biyoloji
Bölümü Hidrobiyoloji
Anabilim Dalı Başkanı ve
Deniz Biyoloğu Prof. Dr.
Ergün Taşkın, "Körfeze girdi
oldukça yosunlarda da mevsimsel
olarak artış gözlenebilir. Kış
mevsiminde biraz azalma olsa da
ilkbahardan itibaren yine yüksek bir
artış olacaktır" dedi. Bostanlı

sahilinde kıyıya yakın bazı noktalar,
sudaki azot ve fosfor miktarının
artmasıyla meydana gelen deniz
yosunlarıyla kaplandı. Mevsimsel
değişimle birlikte kirliliğe bağlı
ortaya çıkan yosunlar, kirliliğin

arttığı İzmir Körfezi'nde
yayılım gösterdi. Manisa
Celal Bayar Üniversitesi
Mühendislik ve Doğa
Bilimleri Fakültesi
Biyoloji Bölümü
Hidrobiyoloji Anabilim
Dalı Başkanı ve Deniz
Biyoloğu Prof. Dr. Ergün
Taşkın, İzmir iç körfezine
atık ve deşarj sularıyla,
derelerden gelen
girdilerin getirdiği

besleyici elementlerin su
yosunlarının artmasına neden
olduğunu aktararak, iç körfez
kıyılarındaki yosunların yıl
içerisinde birkaç defa ortaya
çıkabildiğini söyledi. (DHA)

Kınık
Belediyesi'nin
önceki dönem AK
Partili Belediye
Başkanı Dr.Sadık
Doğruer, İzmir İl
Kültür ve Turizm
Müdürlüğü'ne
atandı. Doğruer'in
ataması Kültür ve
Turizm Bakanı
Mehmet Nuri
Gürsoy'un onayı ile
5 gün önce gerçekleşti. Doğruer'e
görev tevdi edilmesi bizzat Kültür
ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri

Ersoy tarafından
yapıldı. Kınık'ta
2014-2024
tarihleri arasında
iki dönem 10 yıl
boyunca AK
Parti'den
belediye
başkanlığı yapan,
2024
Seçimleri'nde
AK Parti'nin
Bergama

Belediye Başkanı adayı olan
ancak seçimden mağlup çıkan Dr.
Sadık Doğruer, artık İzmir'in

kültür ve turizm politikalarını
belirleyecek. 96 yılından itibaren
Kınık ta sağlık ocağı hekimliği
yapan ve ardından 2010-2013
yılları arasında Bergama Devlet
Hastanesi Başhekim Yardımcılığı
görevinde bulunan Doğruer,
İzmir İl Kültür ve Turizm
Müdürlüğü'nün mesleği doktorluk
olan ilk müdürü oldu. Doğruer’in
önce mevcut Kültür ve Turizm İl
Müdürü Fahrettin Kerem
Çevik’in yerine vekaleten göreve
geleceği, ardından da asaleten
görevi devralacağı kaydedildi.
(Haber Merkezi)

Taksiyi çaldı 
dehşet saçtı
Konak'ta durakta müşteri bekleyen
ve anahtarı üzerinden bırakılan taksi
çalındı. Taksinin çalınma anları ve
yaşanan boğuşma kameralara
yansırken, İzmir'i turlayan ve trafiği
birbirine katan kişi, Konak Tüneli'ne
doğru ters yönden girdi, araç hareket
halindeyken içinden atlayıp kaçtı. Bu
sırada, aracın içinde şoför olmadığını
gören vatandaşlar neye uğradığını
şaşırdı. Ters yöne giren ve kendi
kendine giden taksiyi gören bir taksi
şoförü, aracın peşinden koştu,
frenine basarak durdurdu. Tüm bu
yaşananlar ise saniye saniye taksinin
araç içi kameralarına yansıdı. İzmir
emniyeti, şimdi her yerde taksiyi
kaçıran şahsı arıyor. (İHA)
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İzmir Büyükşehir Belediyesi,

Güzelbahçe ile Urla arasında kalan ve
şehri selamlayan ulu önder Mustafa
Kemal Atatürk’ün silüetini yansıtan
metal panoyu yenileyerek eski yerine
yerleştirdi. Uzun yıllar Çeşme otoyolu
ve çevresinde simge haline gelen
Mustafa Kemal Atatürk’ün Büyük
Taarruz sırasında Afyon Kocatepe’deki
duruşunu simgeleyen pano, hava ve
iklim koşullarının etkisiyle devrilmişti.
Fen İşleri Dairesi ekipleri, ilk
müdahaleyi yapsa da kaide metal
ömrünü tamamladığı için iki günlük
sürenin ardından tekrar devrildi. Bunun
üzerine ekipler panoyu bulunduğu
yerden kaldırarak bakıma aldı. Bakım
süreci tamamlanan pano güçlendirilip
yenilenerek yerine monte edildi. İzmir
Büyükşehir Belediyesi Fen İşleri
Dairesi Başkanlığı’ndan Şantiye Şube
Müdürü Nedim Ersin Külekçi,
“Naldöken’deki Fen İşleri Daire’mize
ait atölyemizde gerekli bakım ve
onarım çalışmasını yürüttük. Ulu
önderimiz Mustafa Kemal Atatürk’ün
silueti İzmir’imizi selamlamaya devam
edecek” diye konuştu. (Haber Merkezi)

16 yaşında ama 
suç makinası gibi
İzmir’de, 103
farklı hırsızlık
olayından 107 yıl
9 ay 5 gün hapis
cezasıyla aranan
16 yaşındaki suç
makinesi çocuk,
Karşıyaka İlçe
Emniyet
Müdürlüğü Suç
Önleme ve
Soruşturma
Büro Amirliği ekiplerince kovalamaca
sonucu kıskıvrak yakalandı. Zanlı
A.Ç.’yi yakalamak için teknik ve fiziki
takip başlatan polis ekipleri,
şüphelinin Örnekköy Mahallesi’nde
olduğuna dair bilgi aldı. ekipler,
takibe aldıkları A.Ç.’yi kovalamaca
sonucu kıskıvrak yakaladı. Gözaltına
alınan A.Ç., ifadesi alınmak üzere
Karşıyaka İlçe Emniyet Müdürlüğüne
teslim edildi. (İHA)

İzmir Şehit Ailelerie
Yardımlaşma ve Dayanışma
Derneği'nin 13.olağan genel
kurulunda dernek başkanlığına
yeniden Yücel Alphan seçildi.
Konak'taki dernek merkezinde
gerçekleştirilen kongrede, Saygı
duruşu ve İstiklal Marşı'nın
okunmasının ardından divan
heyeti oluşturulurken, faaliyet ve
denetim raporları genel kurula
sunularak dönem faaliyetleri
oybirliği ile ibra edildi. Genel
kurulda tüzüğün 3.maddesi
gereği derneğe üye olma şekil ve
şartları da gözden geçirildi.
Genel kurulda bir konuşma

yapan  Başkan Yücel Alphan,
şehitlik makamının yüce bir
mertebe ve büyük bir onur
olduğunu ifade ederek, "Sizler ve
bizler evlatlarımızı ve
kardeşlerimizi 40 yılı aşkındır
süregelen hain ve kalleş bölücü
terörle mücadele başta olmak
üzere çeşitli operasyonlarda
kaybettik. Büyük acılar yaşadık.
Ama takdiri ilahi diyerek o
acılarımızı kalbimize gömdük. Ve
Allah rahmet eylesin babam
Yavuz Alphan'ın kuruculuğunu ve
uzun yıllar başkanlığını yaptığı bu
derneğin çatısı altında çok şükür
ki, bir araya geldik, acılarımızı

paylaştık, paylaşmaya da devam
edeceğiz. Yardımlaşma ve
dayanışmayı sürdüreceğiz.
Şehitlerimizin aileleri önce Yüce
Türk Milleti ve devletimize, sonra
da bizlere emanettir. Vatan
uğruna hiç çekinmeden canını
veren şehitlerimizi burada bir
kez daha özlemle ve minnetle
anıyorum. Ruhları şad olsun"
dedi. Alphan, kendisine duyulan
güvenden dolayı da şehit
ailelerine teşekkür etti. Yeni
yönetim ve denetleme kurulu
üyelerinin seçimi donrası
kongre, dilek ve temennilerle
sona erdi. (Haber Merkezi)
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Yücel
Alphan 

Buca'da bıçaklanmış halde bulunan
Fidan Çakır ile ilgili çalışma yürüten
İzmir Cinayet Büro ekipleri, zanlıyı
belirleyip İstanbul'da yakaladı. Fidan
Çakır'ın cesedinin bulunmadan 8 gün
önce öldürüldüğü, cinayetin ise
yaşadıkları kavganın ardından kadın
arkadaşı tarafından gerçekleştirildiği
ortaya çıktı. OLay, Buca Dumlupınar
Mahallesi 89 Sokak'taki bir apartman
dairesinde meydana gelmiş yalnız
yaşayan Fidan Çakır'dan (28) haber
alamayan yakınları durumu 112'ye
bildirmişti. Eve giren ekipler Fidan
Çakır'ın çürümeye yüz tutmuş
cesediyle karşılaşmıştı. Çakır'ın
katilini arayan polis şüphelinin D.E
(31) isimli kadın arkadaşı olduğu
tespit edildi. Zanlı tutuklandı. (DHA)

Fidan'ın katili 
arkadaşı çıktı

Karşıyaka'da Körfez kıyısı
yosunlarla yeşile büründü

DOĞRUER İL KÜLTÜR-TURİZM MÜDÜRÜ

Sadık
Doğruer

Çiçekçiler zor dönemde
yaratıcı çözümler arıyor
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“İZMİR CHP İLE BEŞ
YIL DAHA KAYBETTİ”

AK Parti
Bergama 8.
Olağan İlçe
Kongresi
Bergama Ziraat Odası Meclis
Salonu'nda yapılırken tek aday olan
mevcut ilçe Başkan Hasan şahin
güven tazeledi. Kongreye İzmir
milletvekilleri Ceyda Bölünmez
Çankırı, Yaşar Kırkpınar da katıldı.
Kırkpınar, dünyanın en büyük ve
çalışkan ailesine sahip olduklarını
söyleyerek, "Büyük bir lidere sahibiz.
AK Parti kuru kuruya siyasi bir
hareket değil, bir dava hareketidir."
ifadelerini kullandı. AK Parti İl
Başkanı Bilal Saygılı ise İzmir'de
muhalefet partisi tarafından
yönetilen belediyelerde hizmet
üretilmediğini savundu. Konak'ta 1
saatlik konser için bir sanatçıya 5
milyon lira civarında ödeme
yapıldığını iddia eden Saygılı,
"Değerlerin çürüdüğü bu köhnemiş
siyaset biçimine CHP belediyeciliği
denir. Belediyecilik AK Parti işidir"
dedi.  Kongrede  yeniden ilçe
başkanı seçilen Hasan Şahin,
‘’Yeniden sizlerle beraber olmak için
yola çıktık. Umudun, icraatın,
geleceğin tek adresi AK Partimiz.
Onun için hep birlikte mücadele
edeceğiz. Bergama’da çok güzel işler
yaptık, biz her zaman olduğu gibi
hayallerin üzerinde hizmetleri
gerçekleştirdik. Hep birlikte
ünümüzdeki dönemde üzerine
koyarak devam edeceğiz’’ diye
konuştu. (Haber Merkezi)

AK Parti Kemalpaşa İlçe
Başkanlığının 7.olağan kongresinde
tek aday olan Metin Yaşar yeniden
seçilerek güven tazelerken, bir
konuşma yapan Genel Başkan
Yardımcısı Hamza Dağ, CHP ile
İzmir'in bir 5 yıl daha kaybettiğini
söyledi.Dere Mesire Alanı 15
Temmuz Kültür Merkezi'nde yapılan
ve zeybek gösterisi ile başlayan
kongreye AK Parti Genel Başkan
Yardımcısı Hamza Dağ, İl Başkanı
Bilal Saygılı, İzmir milletvekilleri
Ceyda Bölünmez Çankırı, Yaşar
Kırkpınar, Eyyüp Kadir İnan, MYK
üyesi Dilek Yıldız Büyükdağ, bazı ilçe
başkanları, çok sayıda partili ve
vatandaşlar katıldı. Kongrenin açılış
konuşmasını yapan Başkan Adayı
Metin Yaşar, Kongrede konuşan
Aday Metin Yaşar, "Kongrelerimiz
birlik beraberliğin, bir ve diri olmanın
vesilesidir. Bugün bir kez daha kadın
kollarımızı selamlıyorum. Bu hareket
hanım kardeşlerimizin omuzlarında
yükselmeye devam ediyor. Bu dava
hiçbir zaman vatan, rütbe davası
olmadı. Bu şahsi ikbali, kibri,
kıskançlığı dışarı atmış bir davadır.
İzzet ve şerefleriyle yol yürüyenlerin
davasıdır. Yüreği bayrak, ezan ve
vatan diye çarpanların ve Allah için

sevenlerin davasıdır. Gönüllere
girdik, 'insanı yaşat ki devlet yaşasın'
anlayışına sıkı sıkıya sarıldık. Zor
zamanlarda aziz milletimizi hep
yanımızda bulduk. 23 yıllık
iktidarımızla kimseyi ayırmadık.
Kimsenin kılık ve kıyafetine, başı
örtülü ve başı açık kardeşlerimizi
ayırmaksızın hep birlikte eğitim
görmeye başladı. Büyük Türkiye
yolunda hep birlikte kardeş olduk.
Burada bir bayrak devri değil, bir
hizmet yarışıdır. AK Parti'nin milletle
olan güçlü bağını daha
pekiştirecektir. İlçemizdeki her bir

vatandaşımızın gönlünü kazanmaya,
dertleriyle dertlenmeye ve
sevinçlerine ortak olmaya niyetliyiz"
dedi.Genel Başkan Yardımcısı
Hamza Dağ da, "Bana destek veren
Kemalpaşalı dost ve kardeşlerimi de
ayakta alkışlıyorum. Bu teşkilatçılık
ve ekip işidir. Bunu birlikte başardık,
milletvekillerimizle başardık.
Türkiye'den ilk defa ayrışma
fırsatımız oldu. Bu seçimde
Türkiye'nin ortalamasının üzerinde
oy aldı. Kemalpaşa'ya ayrıca teşekkür
ediyorum, beni aday olmamda yüksek
destek verdiler. CHP'li olmayanları

aday gösterdiler, CHP'liler gidip o
adaya oy verdi mi, verdi. Bundan
önceki dönemlerde olanlara vakıfız.
Burada kaybedilen bir 5 yıl ortaya
çıkıyor. 5 yıl kaybetmiş oluyoruz ve
seçimden bu yana 7 ay geçti" şeklinde
konuştu. Hamza Dağ, "Ben
seçilseydim" diyerek projelerini
yineledi: "Israrla söylemiştim, su ücret
tarifelerinde yüzde 25 indirme
gideceğiz diye. Biz bunları söyledik,
onlar indirime gitti sonrasında
yeniden zam yaptı. Biz iktidara
geldiğimizde su faturasu elektrik
faturasını geçmeyecek dedik. Bugün
tam tersi oldu. İzmir'in sokaklarında
İzmirliler araç takımlarını
yaptırmaktan yoruldu. Yollar içler
acısı oldu. 7 ayda bunları yapmıştık.
Kemalpaşa'nın ara sokaklarında yol
sorunu kalmamıştı. Bizler, gece
gündüz kendimi vakfetmeye aday
olduk. Battı-çıktı sözünü de verdik.
4'ünü de bu yaza biterdi. İzmir'in
trafiğni de görüyorsunuz. Körfez için
gerekenleri de söylemiştim. 4. Faz
bitmediği için İzmir Körfez'i deşarj
oluyor ve balık ölümü de bu sebeple
artıyor. 4. Faz'ı bitirip balıkların
ölümü de yaşanmazdı. Verdiğimiz
sözleri adım adım hayata
geçirecektik." (Haber Merkezi)

CHP İzmir İl
Kadın Kolları’nın,
İstanbul
Sözleşmesi’nin
tekrar yürürlüğe
girmesini sağlamak
ve şiddete maruz
kalan, cinayete
kurban giden,
istismara uğrayan
kadınlar ve çocuklar
için düzenlediği
“Kırık Saçlar
Özgürlüğe Yürüyor"
hareketinin beşinci
adımı Buca'da
düzenlendi. Işılay
Saygın Meydanı'nda başlayan
yürüyüş, iki kilometrelik bir
güzergahın ardından Şirinyer'de
son buldu. Yürüyüşe Buca
Belediye Başkanı Görkem
Duman, CHP İzmir İl Kadın
Kolları Başkanı Zahide Kurun,
CHP Buca İlçe Başkanı Çağdaş
Kaya, CHP Buca Kadın Kolları
Başkanı Şükran Arslan, Buca
Belediyesi meclis üyeleri,
muhtarlar, sivil toplum
kuruluşları ve çok sayıda
vatandaş katıldı. Yürüyüşe
katılanlar, ellerinde "İstanbul
Sözleşmesi'nden
Vazgeçmeyeceğiz", "Asla Yalnız
Değilsin", "Erkek Devlet
Şiddetine Son" yazılı dövizler
taşıdı. Buca Belediyesi ana

hizmet binası önünde ise
“Sessizlik, şiddete ortak olmaktır.
Görmezden gelmek, şiddete
ortak olmaktır. Duymazdan
gelmek, şiddete ortak olmaktır.
Ortak olmuyoruz. Susmuyoruz"
yazılı dev pankart açıldı. Burada
bir konuşma gerçekleştiren Buca
Belediye Başkanı Görkem
Duman, CHP İl Kadın Kolları
Başkanı Zahide Kurun ve tüm
kadınların sesinin daha çok
duyulması için yürüyüşte
bulunduğunu belirterek, "Bizler,
kadınlar özgürce ve korkmadan
sokaklarda yürüyünceye kadar
burada olacağız. Atatürk’ün
bizlere bıraktığı en büyük miras
olan Cumhuriyet’e ve kadınlara
verdiği değerlere sahip çıkacağız

ve bu adaletsizliğe karşı
meydanlarda olmaya devam
edeceğiz" diye konuştu.

CHP İzmir İl Kadın Kolları
Başkanı Zahide Kurun ise çocuk
yaşta evlendirilen annesinin
yaşam öyküsünü anlatarak,
"Çocuk gelinler hala var.
Çocuğun çıkaramadığı ses olmak
zorundasınız. Çocuklar susar. Biz
susmayacağız" dedi. Yürüyüşün
son bulduğu Şirinyer'de kadınlar,
ellerindeki  balonları gökyüzüne
saldı. Ardından da alana kurulu
"Söz Sende" duvarına iz bıraktı.
Buca Belediye Başkanı Görkem
Duman da duvara “Kadınların ve
çocukların özgürce yaşayacağı bir
Buca inşa ediyoruz.” ifadelerini
yazdı. (Haber Merkezi)

AK Parti Genel Başkan Yardımcısı Hamza Dağ, partisinin Kemalpaşa kongresinde
bir kez daha CHP'ye yüklendi, "Ben seçilseydim" diyerek projelerini sıraladı

Kırık saçlar Buca'da
özgürlük için yürüdü

AK Parti İzmir Milletvekili Ceyda
Bölünmez Çankırı Çiğli'de eski eşi
tarafından tabancayla vurularak ağır
yaralanan Özge Polat'ı tedavi gördüğü
Çiğli Eğitim ve Araştırma
Hastanesi'nde ziyaret etti. Ziyarette
AK Parti Çiğli İlçe Başkanı Oktay
Özdemir de yer aldı. Geçmiş olsun
dileklerinde bulunan Çankırı, kadın
gücünün yadsınamayacağını ayrıca hiç
kimsenin yaşam hakkını engellemek
gibi bir hakkı olmadığını belirterek,
"Kadınlar erkeklerden çok üstün ve
güçlüler. Daha da güçlenecekler.
Bundan sonra da seni dimdik ayakta

göreceğiz. Cumhurbaşkanımız da özel
olarak talimat verdi. 9. yargı paketinde
ağırlaştırılmış cezalar için. Artık
caydırıcı değil, artık hiçbir şekilde bir
kadına fiilen zarar vermesine engel
olacak bir kanun çıkacak" diye
konuştu.  (Haber Merkezi)

Demokrat Parti (DP) Ödemiş 11. Olağan
Kongresinde ilçe Başkanlığına Hamza
Yardımcı seçildi. Genel Başkan Gültekin
Uysal kongreye mesaj gönderdi. Metin
Kırlı Sosyal Tesisleri'nde gerçekleştirilen
kongreye, DP İzmir Milletvekili Salih Uzun,
DP İl Başkanı Ozan Demirbaş, Küçük
Menderes Havza Koordinatörü Dilek Acar
Güleç, Ödemiş Belediye Başkan
Yardımcısı Metin Kral, Ödemiş İlçe Başkan
adayı Hamza Yardımcı siyasi parti
temsilcileri, partililer, muhtarlar ve
vatandaşlar katıldı. Yardımcı “Kapımız
herkese her daim açık” derken, DP Küçük
Menderes Havza Koordinatörü Dilek Acar
Güleç, konuşmasında gençlerin

siyasetçiler tarafından dikkate
alınmadığını söyledi. Gençlerin
uyuşturucu bataklığında olmasından da
yakınan Güleç konuşmasında gözyaşlarına
boğuldu. DP İzmir İl Başkanı Ozan
Demirbaş ve İzmir Milletvekili Salih Uzun
birer konuşma yaptı. (Haber Merkezi)

AK Partili Çankırı'dan 
Özge Polat'a ziyaret
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TV
kanallarında
savaş filmi

izliyoruz
gibi!

Şehirlerde cadde ve bulvarlarda dört yol
ortasına yüksek bir beton üzerine konulan,
varile benzeyen bir nesne vardı. İçerisine
trafik polisleri girer şehrin trafiğini
yönetirlerdi. İşte onun ismi varil değil
“Zivana” derlerdi. İşte polislerin
sinirlenmesinden esinlenerek ‘zıvanadan
çıkmak’ o nedenle polislerin görev
yaptıkları o varile “Zivana” demişler.
Bilmeyenleriniz vardır diye yazmak
istedim…

İşte tam burada da hani ‘Zıvanadan çıktı’
derler ya, sanki de İsrail yönetimi
Netenyahu için  söylenmiş! Aynı şeyi halkı
için söyleyemeyiz. Diğer ülke halkları gibi,
onlar da yıllar boyu süren çatışmalardan,
savaşlardan bıkıp usanmamış değiller.
Siyasetçiler, ülkelerini ateşe atıp savaşlara
sürüklüyorlar…

Ortadoğu öteden beri nice silahların
denendiği bir arenadır sanki de! Barışa
susamış bölge halkına bu hak çok
görülüyor. Savaş filmi gibi, her taraf kan
gölü içinde. Etrafımız barut fıçısı ve de
yangın yeri. Uçaklar durmadan vuruyor,
can alıyor. Ne gece ne gündüz diyorlar.
ABD’nin destekleriyle, hem Gazze’ye, diğer
yandan da Lübnan Hizbullah Milislerine
saldırıyor…

Uzun bir süredir, televizyon haber
kanalarında Lübnan’daki insanların yürek
yakan çaresizliklerini izledik. Bir milyon kişi
yerinden yurdundan oldu. Maddi durumu
iyi olanlar Güney Kıbrıs dâhil, başka
ülkelere göç ettiler. Bir başka deyişle
‘Kapağı başka ülkelere attılar’ durumu iyi
olmayanlar duvar diplerinde çaresizlik
içinde başkent Beyrut’ta insanlar ölümü
bekler gibiler…

İsrail operasyonları Gazze ile başlamıştı,
Gazze ile devam ediyor da, Gazze’ye yeni
halkalar eklendi. Batı Şeria da nasibini aldı.
Bu saldırılara misilleme olarak Lübnan
Hizbullah’a karşılık verdi. Yemen’deki
Husiler aynı şekilde İsrail’e roketlerle
misillemede bulundular. Ancak Netanyahu
dur durak bilmiyor ki! ABD seçim derdinde
iken aldı eline sazı. “Ben yüzde yüz haksız
da olsam, ABD ve müttefikleri benden
yana tavır koyacak, beni destekleyecekler”
düşüncesiyle savaşı genişletme
düşüncesinde. Arada bir Suriye’yi de
bombalarken, tanklarla Lübnan’a girdi ve
savaş yeni boyutlar kazandı. ABD ve
İngiltere, Fransa, Almanya, desteğini
esirgemedi…

Netanyahu bir yandan da Birleşmiş
Milletler (BM) Genel Sekreteri Guterres’e
taktı. Onu ‘İstenmeyen Adam’ ilan etti ve
ülkeye girişini yasakladı. Genel Sekreter
gerçekleri dile getirdiği için, dünya
kamuoyuna gerekli mesajları verdiği için,
Tel Aviv’in gözünde ‘kötü adam’ oldu. Yani
çekinmeseler Genel Sekreteri o koltuktan
alıp, yerine başkasını oturtacaklar. Zaten
ona da gerek yok ki! Çünkü İsrail’in
dayanağı ABD’nin elindeki ‘veto kartı’.
İsrail aleyhinde herhangi bir karar alınması
halinde veto kartı masaya sürüyor. Diyelim
ki, ABD veto kartını masaya koymadı ve
İsrail’i kınama kararı oybirliğiyle geçti, İsrail
o kararı tanır mı, tanımaz. Kararın yazılı
olduğu kâğıdı çöpe atar ve uygulamaz.
Hatta inadına daha da hırçınlaşır. Son
günlerde sağa sola meydan okumalar,
dünyaya kafa tutmalar. Netanyahu neyine
güveniyor. Dayısı ABD’ye güveniyor…

Türkiye Cumhurbaşkanı Erdoğan, BM
de yaptığı konuşmasında ve her yerde her
zaman yaptığı konuşmalarında, “İsrail’i,
Netanyahu’yu durdurun. Bir zamanlar
Yahudileri katleden Almanya Diktatörü
Adolf Hitler, neyse Netanyahu da odur.
Hitler nasıl durduruldu ise Netenyahu da
durdurulacaktır. Netanyahu’ya yardım
edenler de onun kadar suçludur” diyor…

ABD bile Netanyahu’ya söz geçiremez
durumda. Dünya ve Orta Doğu ateş topuna
dönmeden “dur” denmelidir…

DABAKAN

PİRİNCİNTAŞLARI
VAHAPvdabakan@gmail.com
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CHP İl Kadın Kolları'nın başlattığı "Kırık Saçlar Özgürlüğe Yürüyor" hareketinin
5. adımı Başkan Görkem Duman'ın da katılımıyla Buca'da gerçekleştirildi
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Azerbaycan’ın Ankara
Büyükelçiliği’ne bağlı
Azerbaycan Kültür Merkezi
tarafından İzmir’de gerçekleşen
“Azerbaycan Kültür ve Sanat
Günü” kapsamında
Azerbaycan’ın milli kıyafetleri
sergilendi. Ege Üniversitesi
MÖTBE Kültür Merkezinde
gerçekleşen etkinlikte
Azerbaycan’ın milli
kıyafetlerinden oluşan defile,
renkli görüntülere sahne oldu.

Defilede, Bakü Milli Giyim Evi
Başkanı Gönül Velibeyli'nin
kişisel koleksiyonundan seçilen
geleneksel ve tarihi Azerbaycan

kıyafetleri büyük ilgi gördü. Milli
kıyafetleri, Karabağ şikastesi
eşliğinde sergileyen genç
modacılar ise katılımcılardan
tam not aldı. Bakü Milli Giyim Evi
Başkanı Gönül Velibeyli, milli
kıyafetlerin dünyaya tanıtılması
ve gelecek nesillere
aktarılmasının önemine değindi.
Milli kıyafetlerin tanıtımında
sergi ve defilelerin fırsat
oluşturduğunu ifade eden
Velibeyli, “Uzun bir tarihi
aşamadan geçen milli
kıyafetlerimiz, Azerbaycan’ın
her bölgesinde kendine has
giyim kültürünü barındırıyor.

Milli giyimlerimiz
geçmişimizden geleceğimize
yansıyan bir mirastır. Bu
nedenle bu tür sergiler, milli
kimliğimizi ve kültürümüzü
yaşatıp tanıtmaya imkân
veriyor” dedi. Programın
devamında Azerbaycan Kültür
Merkezi Hazar Dans Topluluğu,
Azerbaycan’ın milli
danslarından “Sarı Gelin ve Naz
Elema” gösterisi sundu. Bunun
yanı sıra Azerbaycan milli
kültürünün örneklerinden el
sanatları ve hediyelik eşyaların
tanıtıldığı sergi, katılımcıların
beğenisini topladı. (İHA)

AZERBAYCAN’IN MİLLİ KIYAFETLERİ, İZMİR’DEAZERBAYCAN’IN MİLLİ KIYAFETLERİ, İZMİR’DEAZERBAYCAN’IN MİLLİ KIYAFETLERİ, İZMİR’DEAZERBAYCAN’IN MİLLİ KIYAFETLERİ, İZMİR’DEAZERBAYCAN’IN MİLLİ KIYAFETLERİ, İZMİR’DEAZERBAYCAN’IN MİLLİ KIYAFETLERİ, İZMİR’DEAZERBAYCAN’IN MİLLİ KIYAFETLERİ, İZMİR’DEAZERBAYCAN’IN MİLLİ KIYAFETLERİ, İZMİR’DEAZERBAYCAN’IN MİLLİ KIYAFETLERİ, İZMİR’DEAZERBAYCAN’IN MİLLİ KIYAFETLERİ, İZMİR’DEAZERBAYCAN’IN MİLLİ KIYAFETLERİ, İZMİR’DE

Vatandaşın vergi çilesi
bitmiyor. Dolaylı olarak artan
vergilerle boğuşan vatandaş
enflasyon karşısında ezilen
maaşında bir de doğrudan vergi
kesintisi yaşıyor. Maaşlarda
yaşanan vergi kesintisiyle aldığı
brüt maaşla net maaş arasındaki
fark açılırken vatandaşın elinde
avucunda hiçbir şey kalmıyor.
Yaşanan vergi kesintisiyle ilgili
sebepleri ve çözümleri aktaran
sosyal güvenlik uzmanı Vedat İlki,
Vergi Usul Kanunu’na göre
yeniden değerlendirme
oranlarına çalışanların
vergi dilimlerine
yansıtılmamasından
kaynaklı” dedi. Yıllar
içinde bu sorunun
oluştuğunu anlatan İlki,
“Son altı yıla kadar ki
süreçlerde yeniden
değerlendirme oranları
dikkate alınmaya başladı.
Bu sıkıntı sendikalar
tarafından da son birkaç
yıldır gündeme getiriliyor.
2022 yılında asgari geçim
indirimden vazgeçilerek
asgari ücretin vergiden
muaf tutulmasına karar verildi. Bir nebze iyi oldu
ancak bu sefer vergiden yüksek maaş alan kişiler
etkilendi. Asgari ücretli de bir değişiklik olmadı
ama yüksek ücretlilerde bu sorun hala kendini
koruyor” ifadelerini kullandı. 

“HÜKÜMET SICAK BAKMAZ”
Çözüm için vergi dilimiyle ilgili yeniden

revizyona gidilebileceğini vurgulayan İlki, bu yola
hükümetin sıcak bakmayacağını söyledi. İlki,
“Alınan bu vergi doğrudan maliyenin kasasına
gidiyor. Bunun için öncelikle adaletli bir vergi
dağılımı yapılmalı. Burada işveren tarafından
alınan vergiler de düzenlenmeli. Siz tüm vergiyi
çalışanların sırtından finanse etmeye devam
edemezsiniz. Bu nedenle 2025 yılında da değişen

bir şey olmayacak. Bunun yapılabilmesi için
vergi diliminin başlangıcı düşük seviyelerden
değil daha yüksek seviyelerden başlatılmalı”
dedi. 

“ENFLASYON YİNE SEBEP”
“Vergi dilimini geçtiğiniz zaman

kesintilerle karşı karşıya kalıyorsunuz” diyen
ekonomist Bülent Toptaş da, “Sene başında
birkaç ay maaş artışınızın keyfini
çıkarabiliyorsunuz o artışın getirdiği satın
alma gücünden yararlanıyorsunuz ondan
sonra vergi dilimleri başlıyor” dedi. Toptaş,
“Sebeplerden biri enflasyon. Hızlıca vergi

dilimini enflasyondan dolayı aşıyorsunuz. Kısa bir
süre içinde vergi dilimini atlıyorsunuz” ifadelerini
kullandı.

“YÜZDE 65’İ DOLAYLI VERGİ”
Toptaş, “Vergi politikasına bakıldığında

yüzde 65’i dolaylı vergi. Genellikler
harcamalarınız üzerinden alınan vergiler. Ne
alırsanız alın belirli bir miktar para ödediğiniz an
vergide ödüyorsunuz. Geliriniz 1 milyon TL olsa
da 20 bin TL’ de olsa aynı vergiyi
ödeyebiliyorsunuz. Dolaylı verginin vergi sistemi
içerisinde rolünün çok olması büyük problem.
Direkt vergilere geldiğimiz zaman kurumlar
vergisi ve gelir vergisi. Gelir vergisinde ödeme
gücüne göre dilimleri var. Ancak bizde sorun şu;

gelir vergisinde de
ücretlilerin payı çok
yüksek. Serbest
meslek sahiplerinin
yani doktor, avukat,
kuyumcu vergi
dilimi içerisinde payı
çok düşük. Kayıt
altına alınmış
ücretlilerin
gelirlerinden vergi
alınıyor. Doğrudan
vergilerin büyük
kısmı yine ücretliden

alınıyor. Kurumlar vergisinin de çok işlemediğini
biliyoruz” dedi.

“İLERLEME YOK”
“Verginin tabana yayılması konusunda birkaç

ay önce Hazine ve Maliye Bakanı tarafından
gündeme getirildi” diyen Toptaş, “Herkes
gelirine göre vergi ödeyecek dendi ancak tatmin
edici bir ilerleme sağlanamadı. Bunun yerine yurt
dışına çıkış harcı ki ödeme gücüyle ilişkisiz bir
şey. Bunu bile rasyonelize etmeye çalıştılar
‘Verseniz ne olur’ ifadeleri kullanıldı. Çağdaş
modern bir vergilemede geçerli olmayan 
öneriler sürüldü. Şu anda Türkiye’de servetine ve
gelirine göre bir vergileme olmaması sorun”
ifadelerini kullandı. 

‘Orman Benim’ dediler, atıkları topladılar

İzmir’de bilim ve 
teknoloji rüzgârı...
İzmir İl Milli Eğitim Müdürlüğü
tarafından düzenlenen ‘İzmir’de Bilim
ve Teknoloji Rüzgârı: TÜBİTAK 4007
Bilim Şenliği-2 Gece-Gündüz Bilim’ ile
projeler sergilendi. Gençlerin yoğun ilgi
gösterdiği şenlikte, özellikle robotik
kodlama ve 3 boyutlu yazıcı atölyeleri
ilgi odağı oldu. Öğrenciler, robotları
programlamayı ve kendi dijital
tasarımlarını fiziksel nesnelere
dönüştürmeyi öğrenirken, hem eğlendi
hem de yeni beceriler kazandı.
Bilimin sadece laboratuvarlardan ibaret
olmadığını gösteren etkinliklerden biri
de astronot temalı tiyatro gösterisi oldu.
Öğrenciler, uzayın derinliklerine sanal
bir yolculuk yaparak astronotların
yaşamlarını keşfederken eğlenceli ve
öğretici gösteriler ile izleyenleri adeta
uzaya götürdü. (Haber Merkezi)

Temiz Karşıyaka
için toplu temizlik

Jandarma yasadışı 
ava geçit vermiyor
Aydın İl Jandarma Komutanlığı Çevre,
Doğa ve Hayvanları Koruma Tim
Komutanlığı ile Jandarma Bot Tim
Komutanlığı'nın ortaklaşa düzenlediği
denetimlerde, Bafa Gölü Tabiat Parkı’nda
ve Dalyan Koyu ile Menderes Deltası’nda,
doğada nadir bulunan türler ve diğer
balık türlerine yönelik avcılık yapan
kişilere yönelik genel kontroller yapıldı.
Denetimlerde yasalara aykırı avlanmanın
önüne geçilmesi ve ekosistemin
korunması hedeflenirken, doğal
alanların korunmasının önemine dikkat
çekerek bu tür denetimlerin düzenli
olarak sürdürüleceği belirtildi. (İHA)

Gençlik ve Spor Bakanlığı koordinasyonunda,
Tarım ve Orman Bakanlığı iş birliğiyle orman
yangınlarına karşı farkındalık oluşturmak ve
ormanlık alanları korumak amacıyla 81 ilde eş
zamanlı olarak 'Orman Benim' sloganıyla
gerçekleştirilen temizlik çalışması İzmir’in
Buca ilçesinde de gerçekleştirildi. Etkinliğe
katılan İzmir Gençlik ve Spor İl Müdürü Murat
Eskici, "En önemlisi toplumda bir farkındalık,
bilinç oluşturmak. Yaşanabilir ve temiz bir
çevre için 7’den 77’ye kadar herkesi böyle
etkinliklere davet ediyoruz" dedi.

İzmir İl Orman Bölge Müdürlüğü, Gençlik ve
Spor Bakanlığı ile iş birliği yaparak, 81 ilde eş
zamanlı olarak gençlerin katılımıyla orman
temizleme etkinliği gerçekleştirdi. İzmir’deki
Dokuz Eylül Üniversitesi Tınaztepe
Kampüsü’ndeki yangın riski oluşturan atık ve
yabancı maddelerin temizlenmesi etkinliğine
çok sayıda vatandaş katıldı. Katılımcılar
ellerindeki büyük poşetleri alandaki atık
malzemeleri topladı. (DHA)

Karşıyaka Belediyesi’nin kent genelinde
yoğunlaştırdığı temizlik çalışmalarını
halkın destekleriyle daha etkin hale
getirmek amacıyla başlattığı ‘Hedef
Tertemiz Karşıyaka’ kampanyası
büyümeye devam ediyor. Kampanyaya
katkı sağlamak için harekete geçen
Karşıyaka Kent Konseyi, Fikri Altay
Mahallesi’nde temizlik günü etkinliği
düzenledi. Karşıyaka Belediyesi Temizlik
İşleri Müdürlüğü ekiplerinin katkılarıyla
gerçekleştirilen etkinliğe katılan gönüllü
vatandaşlar ve muhtarlar, çevreye atılan
çöpleri topladı, sokakları süpürdü.
Temizlik günü etkinliklerinin ayda iki kez
olmak üzere, farklı mahallelerde de
gerçekleştirilmesi planlanıyor. 
(Haber Merkezi)

Vergide adalet dilim 
dilim keserek olmaz

MEMDUH GÜNEY

Maaş kesintileri ve enflasyon, vatandaşın alım gücünü etkilerken, dolaylı vergilerin
ağırlığı da artıyor. Uzmanlar, adaletli bir vergi dağılımının önemine dikkati çekiyor

Vedat İlki Bülent Toptaş
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Urla Belediye Başkanı Selçuk Balkan, seçim
öncesi vaatlerinden birini daha hayata geçirerek
dikkat çekici bir adım attı. Urla Belediyesi, 6360
Sayılı Kanun ile köy tüzel kişiliğinin sona ermesi
sonucu belediyeye devrolan köy parsellerini,
kooperatifler aracılığıyla köylere geri veriyor. Urla
Belediyesi ile Kadıovacık Tarımsal Kalkınma
Kooperatifi ile imzalanan işbirliği protokolü
çerçevesinde, yaklaşık 30 bin metrekarelik
parseller zeytinlik yapılmak üzere köylünün
kullanımına sunuldu. Ayrıca, bu protokol
kapsamında bir zeytinyağı paketleme tesisi inşa
edilmesi planlanıyor. İş birliği protokolünün imza
töreninde önemli açıklamalarda bulunan Urla
Belediye Başkanı Selçuk Balkan gıda güvenliği ve
sürdürülebilir tarımın önemine vurgu yaparak
tarım arazilerinin imara açılmasına izin
vermeyeceklerinin altını çizdi. Başkan Balkan,
köylülerin topraklarına yeniden kavuşmalarını
sağlamayı ve yerel kalkınmayı desteklemeyi
hedeflediklerini vurgulayarak, bu girişimin
köylerin ekonomik ve sosyal yapısına olumlu

katkılar yapacağına dikkat çekti. Başkan Balkan
"Seçim öncesinde köylerimizi dolaşırken
hemşehrilerimize bir söz vermiştik. 6360 sayılı
yasa ile belediyemize devrolan parselleri tekrar
onların kullanımına sunmak istediğimizi
belirtmiştik. Kadıovacık Tarımsal Kalkınma
Kooperatifi ile imzaladığımız işbirliği protokolü ile
bu yoldaki ilk adımımızı atmış bulunuyoruz. Bizler,
köylerimizi korumanın ve yerel kalkınmanın
önemini biliyoruz. Bu bilinçle, diğer köylerimizde
de bu çalışmaları sürdüreceğiz. Yaptığımız bu
çalışma ile köylerin ekonomik ve sosyal yapısını
güçlendirecek, köylünün toprağının köylüde
kalmasını sağlayacağız. Görev süremiz boyunca
bu anlayışla ilerleyeceğiz” dedi. Başkan Balkan,
yaptığı açıklamanın devamında tarım arazilerinin
yerel ekonomi için hayati öneme sahip olduğunu
vurgulayarak, "Tarım arazilerinin imara
açılmasına izin vermeyeceğiz. Kooperatiflerimiz
aracılığıyla tarım arazilerimizi işleyeceğiz,
tarımsal kalkınma projelerine destek vereceğiz"
dedi. (Haber Merkezi)

Güzelbahçe Belediyesi, Sumatik
hizmetlerine devam ediyor. 1 ay
içinde 4 sumatik cihazını hizmete
açtı. Güzelbahçe Belediye Başkanı
Mustafa Günay, Atatürk ve
Mustafakemalpaşa
Mahalleleri’nden sonra yeni
Sumatik hizmetini Çamlı ve Yalı
mahallelerinde de başlattı.
Başkan Günay, “ İkincisini
Mustafakemalpaşa Mahallesi’ne
kurduğumuz sumatikten sonra 15
gün içinde çamlıya kuracağız
demiştik. Verdiğimiz sözü tuttuk
ve sumatik cihazlarını
vatandaşlarımızın hizmetine

sunduk” dedi. Verdikleri sözleri
zaman kaybetmeden yerine
getirdiklerini söyleyen
Güzelbahçe Belediye Başkanı
Mustafa Günay, “ İlk pilot bölge
olarak seçmiş olduğumuz Atatürk
Mahallemizden sonra 1 ay
içeresinde 4 mahallemize daha
sumatik hizmeti getirdik. Bu bizim
için büyük bir mutluluk. Halkımız
istedi biz de zaman kaybetmeden
yerine getirdik. Üçüncüsünü Çamlı

Köyümüzün meydanına kurduk.
Dördüncüsünü de Yalı
Mahallemizde hizmete başlattık.
Vatandaşımız başka mahallelere
gitmeden kendi mahallelerinden
bu imkandan faydalanabilecekler.
Halkımızın istekleri
doğrultusunda Güzelbahçe
Belediyesi olarak gece gündüz
demeden hizmetlerimize devam
edeceğiz” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Konak Belediyesi'nin 29
Ekim Cumhuriyet Bayramı
için organize etmek istediği
konserde sanatçı Şevval
Sam'a 5 milyon 300 bin TL
ücret ödeneceği iddiasına
Konak Belediyesi'nden
açıklama geldi. Açıklamada
şunlara yer verildi: "Son
günlerde gerek sosyal medya
gerekse bazı haber siteleri
üzerinden Belediyemizin
gerçeklikten uzak ve kasıtlı
haberlerle hedef yapıldığı
görülmektedir. Konak
Belediyesi olarak
planladığımız Cumhuriyet
Bayramı etkinliklerimiz
kapsamında
sanatçılarımızdan teklif
toplanmış, bu doğrultuda
değerli sanatçımız Şevval
Sam için de ilgili firmadan

düzenlenecek konser
etkinliği için fiyat teklifi
alınmıştır. Bu teklif belgesi
bazı sosyal medya
hesaplarında ve haber
sitelerinde sözleşme belgesi
olarak duyurulmuş; bu
durum Belediyemizin ve bu
organizasyonun paydaşları
hakkında asılsız iddiaların ve
kamuoyunu yanıltıcı
haberlerin yayılmasına neden
olmuştur. İnce eleyip sık
dokuyarak yaptığımız titiz
çalışmalar sonucunda
herhangi bir konser etkinliği
için kaynak ayrılmamasına
karar verilmiştir. Bu kararı
aldığımız halde teklifin
ödeme yapılmış gibi
sunulması mesnetsiz ve
gerçeklikten uzaktır."
(Haber Merkezi)

2025 Yılı Beyin Cerrahi Malzemeleri mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19
uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik
ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2024/1407480
1-İdarenin
a) Adı : DOKUZ EYLÜL ÜNİVERSİTESİ SAĞLIK HİZMETLERİ 

(H) D.S.İ.
b) Adresi : inciraltı Mah. Mithatpaşa Cad. 56 BALÇOVA/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası : 02324122408 - 02324122193
ç) İhale dokümanının 
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : 2025 Yılı Beyin Cerrahi Malzemeleri
b) Niteliği, türü ve miktarı : 14 KALEM

Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim 
edileceği yer : Dokuz Eylül Üniversitesi Hastanesi Tıbbi Malzeme Deposu
ç) Süresi/teslim tarihi : Sözleşmenin imzalanmasını müteakip İdare tarafından 

yüklenicinin kendisine veya tebligat için gösterdiği faks
numarasına veya elektronik posta adresine yapılacak 
resmi sipariş yazısı ile yapılacak bildirimlerinde 
belirtilen teslim tarihine istinaden, 31/12/2025 tarihine 
kadar peyder pey teslim edilecektir.

d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin taraflarca imzalanmasını müteakip işe 
başlanacaktır.

3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 21.11.2024 - 14:00
b) İhale komisyonunun 
toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres) : D.E.Ü. Hastanesi Başhekimlik Toplantı Salonu
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
4.3.1.
4.3.1.1. Standarda ilişkin belgelere ait bilgiler:
SUT BİLGİLERİ
4.3.2. Numune sunulması istenmektedir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açık olup yerli malı teklif eden istekliye ihalenin
tamamında % 15 (yüzde on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir.
İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, kısmı teklif verilebilir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 150 (YüzElli) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                         (Basın: 2106885)

TIBBİ CİHAZ SATIN ALINACAKTIR
DOKUZ EYLÜL ÜNİVERSİTESİ SAĞLIK HİZMETLERİ

(H) D.S.İ.

Fuar İzmir'de düzenlenen
programa muhtarların yanı sıra
Başkan Cemil Tugay ile birlikte
İzmir Büyükşehir Belediyesi
Genel Sekreter Yardımcıları
Çağatay Güç ile Şükran Nurlu
ve ilçe belediye başkanları da
katıldı. Etkinlikte İzmir'in en
genç muhtarı 28 yaşındaki Jale
Altınova ile en yaş almış
muhtarı 85 yaşındaki Şerafettin
Yeşilçayır da sahneye çıktı.
Ayrıca 8-9 ve 10 dönemdir
kesintisiz görev yapan 6 muhtara da
plaket verildi. Programda konuşan İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay, İzmir'in Türkiye'nin ve dünyanın en
güzel şehirlerinden biri olduğunu söyledi.
Kentte görev yapan bin 296 muhtar ile
İzmir'in iyi gününde, kötü gününde halkın
yanında olacaklarını ve omuz omuza
çalışacaklarını vurgulayan Başkan Tugay,
“Ne mutlu sizleri bir arada görmek.
Muhtarlarımız halkın gözü, kulağı,
belediyelerin kılavuzudur. Aynı zamanda
demokrasinin de yapı taşlarıdır.
Kentimizin en küçük birimleri olan

mahallelerimizi, köylerimizi, sokak sokak,
hane hane, bütün ihtiyaç ve sorunları ile
sizler biliyorsunuz. Gün geliyor mahalle
halkının sağlık sorunları ile
ilgileniyorsunuz. Gün geliyor okul
malzemeleri olmayan öğrencilerin
masraflarını üstleniyorsunuz. Sizler
yardımcı oluyorsunuz. Herkesin her türlü
derdine çare olmaya çalışıyorsunuz” dedi.
Muhtarların halk ile kamu arasında köprü
görevi üstlendiğini belirten Tugay, “Sizler
halkın sorunlarının bizlere iletilmesini
sağlıyor, bizler de çözüm üretmeye
çalışıyoruz. İlettiğiniz her sorun için

elimizden geleni yapmaya
çalışıyoruz.  Sizi çok takdir
ediyoruz. Bu muhteşem tabloyu
sizler yarattınız. Yine bu
tablonun oluşmasına büyük
katkı sunan kadın
muhtarlarımızı tebrik ediyorum.
Ne mutlu ki Atatürk'ün
Cumhuriyeti'nde kadınlarımız
işte buradalar. Ülkemiz; kadını,
erkeği, genci, yaşlısı ile
Türkiye'nin her yerinden insanı
ile güzel. Hep beraber güzel”

diye konuştu. Konuşmaların ardından
kentte kesintisiz olarak 8-9 ve 10 dönem
muhtarlık yapan isimlere plaket verildi.10
dönem görev yapan Konak Hilal Mahalle
Muhtarı Ali Pekgökçen,  9 dönem
muhtarlık yapan Dikili Gazipaşa Mahalle
Muhtarı Ali Koldagüç,  Dikili Nebiler
Mahalle Muhtarı Safa Eşit, Tire
Cumhuriyet Mahallesi Muhtarı Ali İhsan
Sağ, 8 dönem muhtarlık yapan Bergama
Çakırlar Mahalle Muhtarı Ali Rıza Menek
ile Ödemiş Üçkonak Mahalle Muhtarı
Mevlüt Topuz Başkan Tugay’ın elinden
plaketlerini aldı. (Haber Merkezi)
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İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay, Muhtarlar Günü nedeniyle bin 296
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İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay, geçen ağustos ayında Yamanlar
Dağı’nda çıkan orman yangınından etkilenen
Karşıyaka Hatıra Ormanı’ndaki fidan dikim
şenliğine katıldı. Karşıyaka Belediye Başkanı
Yıldız Ünsal ev sahipliğinde yapılan etkinliğe
Başkan Dr. Cemil Tugay’ın yanı sıra
Cumhuriyet Halk Partisi Karşıyaka İlçe Başkanı
Levent Güçlü, meclis üyeleri, muhtarlar ve çok
sayıda vatandaş karıldı. Etkinlik kapsamında
Karşıyaka Hatıra Ormanı’na tohum ve fidan
stantları kuruldu. Akademisyenler tohum ve
ağaçların önemi, faydaları, kullanımı hakkında
vatandaşları bilgilendirdi.  Alanda yangından
kalan ağaçlarla yapılan kaplumbağa heykeli
sergilendi. İçi tohum dolu heykel yağmurlarla
yeşerecek. Ağaçlandırma şenliğinde konuşan
Başkan Dr. Cemil Tugay, “Karşıyaka Belediye
Başkanlığım döneminde 5 yılda yaklaşık 100 bin
fidan diktik. Onların büyüdüklerini gördükçe
mutlu oluyorum. Karşıyaka’yı daha yeşil bir yer
yapalım diye emek harcadık. Ama ne yazık ki

ağustos ayında hafızalarımızdan
silemeyeceğimiz kötü yangını yaşadık. Çok
üzülüyoruz. Bir daha olmasın diye
önlemlerimizi alalım diye çalışıyoruz”
ifadelerini kullandı. 

"İZİN ALMAYACAĞIZ"
İzmir İtfaiyesi’nin kapasitesinin artırılarak

yangınlara daha etkili müdahalelerin
yapılacağını ifade eden Başkan Tugay,
“Normalde orman yangınlarını belediyenin
itfaiyesi söndürmüyor. Sorumlu olan belediye
itfaiyesi değil ama artık orman yangınına da
müdahale edecek araçlar alıyoruz. Orman
yangınını Orman Bölge Müdürlüğü söndürecek,
havadan araçlar söndürecek. Bunlar bizim
kurumlarımız. Size söz veriyorum bu ormanları
yeşerteceğiz. 

Namus sözü veriyorum, hepimizi çok üzen o
Körfez kirliliğini en kısa zamanda düzelteceğiz.
Hiçbir konuda ne ben ne sizler başımızı öne
eğeceğiz. İzmir’i kimse asla aşağılayamayacak.

İzmir bu ülkenin aydınlık şehridir. İzmir’in
insanları bu ülkenin örnek insanlarıdır. Bunu
hep beraber göstereceğiz. Bunlar içi boş laflar
değildir. Biz gururlu ve onurlu insanlar olarak
haksızlığa boyun eğmeden Türkiye’yi bir yerlere
getireceğiz.” 

"ORMANA SAHİP ÇIKIN"
Karşıyaka Belediye Başkanı Yıldız Ünsal ise,

“Bundan tam iki ay önce İzmir tarihinin en
büyük orman yangınına şahit olduk. Üstün bir
gayretle söndürme çalışmaları yapılsa da 3 bin
hektarlık alanda binlerce ağaç ve orman
canlısını kaybettik. Ciğerlerimiz yandı. Bizim
görevimiz yaşatmak, bizim görevimiz
canlandırmak dedik ve İzmir’in dağlarında
yeniden çiçekler açtırmak için harekete geçtik.
İzmir Büyükşehir Belediyemiz önderliğinde
büyük bir ağaçlandırma çalışması başlattık.
Bugün burada tüm vatandaşlarımıza ‘Orman
senin sahip çık’ diyoruz” şeklinde konuştu.
(Haber Merkezi)

İhtiyaç sahibi emeklilerin su
faturalarının yüzde 50’sini İzmir
Büyükşehir Belediyesi ödeyecek.
İzmir Büyükşehir Belediyesi
Meclisi’nin Ekim ayı üçüncü
birleşiminde ele alınan gündem
maddelerinden biri de ihtiyaç
sahibi emeklilere yönelik 0-4
metreküp su bedelinin tamamı ve
geri kalan fatura tutarının yüzde
50’sinin karşılığı bedelin ödeme
usulüne ilişkin protokol oldu.
Mecliste oy birliği ile kabul edilen
maddeye göre İzmir Büyükşehir
Belediyesi Sosyal Hizmetler
Dairesi Başkanlığı ile İzmir Su ve
Kanalizasyon İdaresi Genel
Müdürlüğü arasında imzalanacak

protokol doğrultusunda
https://bizvariz.izmir.bel.tr/
internet adresinden ilk 4
metreküpün ücretsiz ve kalan
tüketim bedellerinin yüzde
50’sinin ödenmesi için başvuruda
bulunulacak. Bundan önce
Emekli Dayanışma Kart’a ödeme
yapılması yönünde kararlaştırılan
uygulama artık doğrudan
faturalara ilk 4 metreküp bedelsiz
ve kalan tüketim yüzde 50
indirimli şeklinde yansıyacak.
Emekli Dayanışma Kartı'na
başvuru yapacak emeklilerin
isimlerine kayıtlı İZSU
aboneliğinin bulunması
gerekiyor. (Haber Merkezi)

İhtiyaç sahibi emeklilere 
Büyükşehir'den su desteği

Buca'da 2. lokanta Gediz’e
Sosyal demokrat belediyecilik

anlayışı çerçevesinde çalışmalarını
sürdüren Buca Belediyesi,  ilki
ocak ayında açılan ve büyük talep
gören Belediye Lokantası’nın
ikincisini bugün Mustafa Kemal
Mahallesi’nde açıyor. Buca
Belediyesi Gediz Ek Hizmet
Binası’nda hizmet verecek ikinci
Belediye Lokantası’nda 4 çeşit
yemekten oluşan menü 45 liradan
vatandaşlara sunulacak. Buca
Belediye Başkanı Görkem
Duman, "Karşımızda böyle bir
tablo varken,  koltuklarımızda

gönül rahatlığıyla
oturamayız.Yerel yönetimler
olarak elimizi taşın altına koymak
zorundayız. Bucalılar yaptıkları
bağışlarla, büyük bir aile olduğunu
bir kez daha gösterdi. Biz de
çalışmalarımızı sürdürerek ikinci
Belediye Lokantamızı hizmete
açıyoruz. Üçüncü lokantamız için
de hazırlıklarımız başladı. Onu da,
daha fazla öğrencimize
ulaşabilmek adına Tınaztepe
Kampüsü karşısında faaliyete
açmayı planlıyoruz” diye konuştu.
(Haber Merkezi)
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İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin 29
Ekim coşkusunu kentin dört bir
yanına yaydığı “Cumhuriyet Her
Yerde” etkinlikleri Foça’da
devam etti. İlki 15 Ekim’de
Kemalpaşa Aşağıkızılca
Mahallesi’nde yapılan şenlik, 15
gün 19 ilçe konseptiyle bu kez
Foça Bağarası’nda düzenlendi.
Etkinliğe Foça Belediye Başkanı
Saniye Bora Fıçı, İzmir
Büyükşehir Belediyesi
bürokratları, meclis üyeleri,
muhtarlar ve Foçalılar katıldı.
Etkinlik, 19 Ekim Muhtarlar Günü
vesilesiyle Atatürk Anıtı’na
muhtarların çelenk sunumuyla

başladı. Etkinliğin açılış
konuşmasını yapan Foça
Belediye Başkanı Saniye Bora
Fıçı, “Bugün Ulu Önderimiz Gazi
Mustafa Kemal Atatürk’ün
bizlere miras bıraktığı
Cumhuriyet’in 101’inci yılını,
Cumhuriyet’in aydınlık yüzü olan
Foça’da büyük bir coşkuyla
kutlamaktan onur duyuyoruz.
Cumhuriyet eşitlik, özgürlük ve
halk egemenliği demektir.
Yaşasın Atatürk, yaşasın
Cumhuriyet” diye konuştu.
Etkinlik kapsamında İzmir
Büyükşehir Belediyesi Bağarası
Meydanı’na etkinlik stantları

kurdu. Çeşitli spor etkinlikleri,
teknoloji atölyesi, origami
atölyesi gibi stantlarda çocuklar
ve gençler gönüllerince eğlendi.
Teknoloji standında Foçalılara
VR gözlük deneyimi yaşatılırken
gezici kütüphaneyle birbirinden
değerli kitaplar sunuldu. Alanda
ayrıca engellilerin yaşadığı
zorluklara dikkat çekebilmek
amacıyla tekerlekli sandalye ile
sokak farkındalık çalışmaları
düzenlendi. Sahneye son olarak
İzmir Büyükşehir Belediyesi Köy
Tiyatroları çıkarak yerel
oyunlarını sergiledi. 
(Haber Merkezi)
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İklim krizi
şiddetleniyor! KUMAŞ

EKİNOKS
BAŞAK YASEMİNbasakyaseminarel@gmail.com

İklim krizi, kuraklık, bölgesel ve kitlesel
açlık felaketine dönüşmüştür. Afrika,
Güney Amerika, Asya ve Orta Aysa’nın pek
çok yerinde her geçen gün daha fazla
kendini hissettiren kıtlık, toplu ölümlere ve
toplu göçlere neden olmaktadır. Dünya
Sağlık Örgütü ve Dünya Gıda Örgütü
felaketin istatistiki verilerini sürekli
Birleşmiş Milletler topluluğu ile
paylaşmakta. Ne var ki; iklim krizi önü
alınamaz biçimde şiddetleniyor. Bir kesim
aydın insan, kişisel karbon ayak izine
hassasiyet gösterse de, diğer büyük bir
çoğunluk, dünyanın öbür ucunda
yetiştirilmiş üretilmiş ürünleri almaya
devam ederken, bu lüks tüketimin yarattığı
karbon ayak izinin farkında bile olmuyor. 

Güncel trentler, alışveriş toplumlarına
dönmüş kitleler, sürekli alan ve tüketen
zihniyet, moda ve popüler kültür, çevreci
yaklaşımın halen çok uzağında. Moda
şeklinde trend haline getirilen, vegan,
vejeteryan beslenme gibi akımların tıbben
karşılığı da olduğu söylenemez. İnsanoğlu
binlerce yıldır dünya üzerinde yaşamına
devam ederken, avcı toplayıcı kültürden
yerleşik yaşama ve tarımsal üretime
geçmesi çok eski değildir. Pek çok insan
toplumunun halen birkaç yüzyıl
öncesindeki atalarında var olmayan
beslenme yöntemlerine karşı dahi kalıtsal
tepkimesi bulunduğu saptanmaktadır. 

Genetik olarak edinilmiş bazı alışkanların
bir moda akımı sayesinde değişmesi de
beklenemez. Ancak, diğer tarafta gıda
üretiminin hem iklimsel gerekçelerle, hem
hatalı tarım politikaları nedeniyle, hem de
zahmete eş değer kazanımda iş gücü
bulamaması gibi türlü nedenlerden
düşmekte olduğu gözlenmektedir. Başkaca
bir sorun, çok ve verimli ürün almak adına
yapılmış hatalardır. Nadas tekniklerini
uygulamamak, genetiği ile oynanmış
ürünler, petisistler, hormonlu veya zehirli
ilaçlama, hatalı sulama, gibi çok sayıda
yanlış işlem insan sağlığını bozmaya, üretimi
düşürmeye devam ediyor. Çalışan üreten ve
kendi kendine yetebilen toplumlar giderek
azalıyor. Çevreyi korumak şimdilerde, yüz
yıl öncesine göre çok daha güçleşti. Daha
fazla bilinç yaratmak gerekirken, tam
tersine akımlar hakim popülasyonlar
artmakta.

İnsan dışı türler açısından da durum farklı
değil. Sanayi devrimi ardından, insanın yer
yüzünde çok sayıda türün yok olmasına
neden oldu. En büyük sorunlardan biri
faydalı tür denilen birçok türün giderek yok
olmasıdır. Arıların yaptığı polenleme işini
kim üstlenecek, bilim insanları bunun
derdine düşmüş durumda. Arı
popülasyonları bazı kıtalarda toplu olarak
yok olmaya başlamış durumda. Pandemi
döneminde insanların 2 ay evlerine
hapsolması bile çok önemli geri dönüş
sağlanmasına yol açmıştı. Bazı bölgelerde
uzun yıllardır tespit edilememiş türler
yeniden görüldü. 

İnsanın doğasına verdiği yıkıcı etki yanı
sıra iklimsel dengelerin bozulmuş olması,
ekvatordan kutuplara doğru sıcak
enlemlerin hızla yayıldığının tespit edilmesi
de büyük rol oynuyor. Daha önce
görülmemiş bölgelerde siklonlar, fırtınalar,
seller kaydediliyor. Güneydoğu Avrupa
Eylül 2024 itibariyle böylesi siklonlarla yere
bir oldu. Ağır can ve mal kayıpları yaşandı.
Bununla birlikte ısı değerleri son yüzyılın en
yüksek oranları şeklinde kaydedilen 4 yılı
geride bıraktık. Avrupa ve Amerika kıtası
aşırı sıcaklar nedeniyle ölüm vakalarının
artışlarını kayda geçirdi. Japonya yollarda
yürüyen insanların serinlemesi için
güzergahlar oluşturdu, soğuk hava üfleyen
tenteler imal edildi. İnsanlık hiç alışık
olmadığı bir atmosferde yolunu bulmaya
çabalarken, daha fazla duyarlı ve daha
dengeli yaşam alanlarına nasıl
erişebileceğini sorguluyor.
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Eğitimci bir yazar olarak kitap yazmanın
ne kadar zor olduğunu hatta imkansıza
doğru gittiğini bilirim. Günümüz

şartlarında okuma oranlarının yerle bir
olduğunu düşünürsek ve bu şartlarda
yazmanın da ne kadar zorlaştığını anlamış
oluruz. Bende o zor süreçleri üç adet
kitabımla yoğun yaşamış bir eğitimci ve
dördüncü kitabına yol alan bir yazar olarak
şöyle bir şey yapmak istedim. Her hafta farklı
kulvarlarda yazar olan dostlarımla onların bu
zorlu sürecine değinip onların bu serüveninde
destekçi olmak ve her kitabın öyküsünü
yazarının heyecanıyla size aktarmak istedim.
Bu hafta ilk konuğumuz  Hacı Kaymaz. Yeni
bir eğitimci gözüyle yazarımız ve kitaplarının
yolculuğunu siz okurlarımıza  aktaracağım.
İşte sorularımız ve Hacı Kaymaz’ın samimi
cevapları.

Kısaca kendinizden bahseder misiniz?
Ben Hacı Kaymaz 1983 doğumluyum. 16

yıldır kutsal olarak gördüğüm öğretmenlik
mesleğini severek ve heyecanla yapıyorum.
Son 6 yıldır okul müdürlüğü görevinde eğitim
camiamıza hizmet etme aşkıyla çalışmaktayım.
Eğitim camiamızın farklı kademelerinde
ülkemizin farklı bölgelerinde çalıştım. Doğuda
bir ilçemizin en ücra köylerinin birinde
öğretmenliğe başladım. Asker öğretmenlik
görevinde merkezi bir okulda çalıştım. 2009
yılından beri İstanbul’da yaşamaktayım.
İstanbul’un en kalabalık okullarında
öğretmenlik, müdür yardımcılığı ve okul
müdürlüğü yaptım. Yaşadığımız toplumun
insan kalitesini artırmak, ülkemizi daha güzel
yerlere taşımak için birçok sivil toplum
kuruluşlarında görev aldım. Birçok projede
bulunarak hizmet etmeye çalışmaktayım.

Yazmaya nasıl başladınız? Sizi bu yola
yönlendiren ne oldu?

Yazmaya başlamamın asıl nedeni hayatım
boyunca toplumda var olan sıkıntılardan,
düzensizliklerden, haksızlıklardan, eksik
yasalar sonucu mağdur olan insanların
uğradığı zulümlerden rahatsız olmam ve
bunları eleştirmemdi. 2016 yılınca geçirmiş
olduğum büyük bir rahatsızlık sonucu  2 yıl
boyunca tedavi gördüm. Bu süreçte geçirdiğim
ameliyatlar, aldığım kemoterapi ilaçları ve
yaşadığım zorluklar sonucu ruhumda farklı
duygular uyandırdı. Özellikle bu süreçte
çevremin yanımda olması, her süreçte destek
olması ve böylece sağlığıma kavuşmam beni
etkiledi. Topluma karşı, devletime karşı
kendimi borçlu hissetmeye başladım. Bu borcu
da ödemem gerektiği inancındayım.  Bundan
dolayı  daha güzel, daha adil, daha düzenli,

kalkınmış, medenileşmiş sevgi dolu bir
toplumun inşası için çaba sarf etmeye karar
verdim. İnsanlarımızı bilinçlendirerek bu
yolda çabalamaya çalışırken yazmanın daha
uygun bir yol olduğuna inanıyorum.
Toplumumuzu kalkındıracak birileri varsa
onlar da okuyanlardır. Okumayan insanın
söyleyeceği söz de yapacağı eylemler de kısır
kalır.

Yazarken size ilham veren kişiler ya da
olaylar var mı?

Güneşin üzerimize doğduğu her gün birçok
olayla karşılaşıyoruz. Bu olayların insanı
etkilememesi imkansız. Ancak ruhsuz ve
bencil insanlar bu olaylardan etkilenmez.
Benim yazdığım ve yayınlanan 3 eserim
bulunmakta. Her eserime ilham veren kişi ve
olaylar vardır. Örnek olarak ‘’KEHRİBAR’’
kitabımı yazmama vesile olan izlediğimiz bir
haberdi. Ailemle birlikte izlediğimiz
haberlerde Adana’da bir olay yaşanmıştı. 3
çocuk 13-15 yaş aralığında hamile bir kediyi
pitbul cinsi bir köpeğin önüne atıp
parçalatmışlardı. O anda yüreğime derin bir
hüzün çöktü. Bu çocuklar bu olayı nasıl
yapabilmişlerdi. Merhamet, şefkat, sevgi
duygularından bu kadar nasıl mahrum
kalmışlardı. Bu olay üzerine aldığım kararın
ürünüdür KEHRİBAR kitabım. Öyle bir kitap
yazmalıyım ki okuyan çocuklarımıza sevgi,
şefkat, merhamet duyguları kazandırmalıydı. 2
yıl üzerinde çalıştığım bir eserim oldu.
Hamdolsun çok da güzel bir eser oldu. Kısa
sürede çok tutulan bir eser oldu. Şuan 4.
baskısı satışta.

Bir kitap ya da hikaye yazarken en çok
zorlandığınız kısım nedir?

Genelde yazarken zorlanmam. Sadece
başlarken ve devam ettirirken zaman sıkıntısı
yaşıyorum. Hayatımızı devam ettirirken
sorumluluklarımız bulunuyor. Gerek çalışma
hayatımız gerek ailemiz, çevremizle olan
iletişimimiz vakit darlığına neden oluyor.
Vakit buldukça yazmaya çalışıyorum.

Yazarken çevrenizden ya da hayatınızdaki
deneyimlerden mi ilham alıyorsunuz?

İlhamlarımı hayatın tam içinden alıyorum.
Hayattım boyunca karşılaştığım deneyim edip
gözlemlediğim çok farklı olaylar mevcut. Vakit
bulabilirsem insanlarımızın faydalanması için
hepsini yazmak isterim. Toplumun ve
insanların bu deneyimlerden olumlu sonuçlar
çıkarabileceğini düşünüyorum.

ESERLER VE KARAKTERLER 
Eserlerinizde hangi temalar sıklıkla yer alıyor

ve bu temaları seçmenizdeki sebep nedir?

Eserlerimde sorumluluk bilincinin
oluşması, devlet sevgisi, iyi bir insan olarak
yetişmenin yanında sevgi, merhamet, şefkat
duyguları ele alınıyor. Güzel ülkemizin
kalkınması, toplumun bilinçlenmesi daha
güzel bir dünyada hep birlikte insanca
yaşamanın gerekliliği vurgulanmakta. 

Karakterlerinizi oluştururken gerçek
insanlardan esinleniyor musunuz?

Karakterler her an okuyucunun karşısına
çıkabilir. Kitaplarımda hayatın tam içinde
bulunan kişi ve olaylar ele alınmaktadır.

Okurların eserlerinizde en çok dikkat
etmesini istediğiniz detaylar neler?

Kahramanların içinde bulunduğu psikolojik
durumlarının anlaşılması gerekir.
Kahramanların okuyucuya iyi bir örnek
olmasını arzuluyorum.

Eserinizdeki karakterlerden biriyle gerçek
hayatta tanışmak şansınız olsaydı, kimi
seçerdiniz?

Ele aldığım üç eserimde de kahramanlarla

tanışma imkanım oldu. Her karakter gerçek
hayattan birileri olarak seçilmiştir.

İlk kitabınızı yayımlatma sürecinde hangi
zorluklarla karşılaştınız?

Kitap yayımlama ile ilgili şanslı biri
olduğumu düşünüyorum. İlk kitabımı
oluştururken Sakarya Üniversitesi’nde
okurken tanışmış olduğum çok kıymetli bir
hocam vardı. Ara ara da kendisiyle
görüşüyordum. Hazırlamış olduğum kitabın ilk
halini kendisiyle paylaşınca çok hoşuna
gitmişti. Meğer kendisi de ara ara bir yayınevi
için editörlük yapıyormuş. Beni
cesaretlendirip ilk kitabımın basılmasına vesile
olmuştu. Kendisinden çok faydalanmıştım. İk
kitabımı 4 -5 defa birlikte kelime kelime elden
geçirmiştik. Onun deneyimlerinden ve
katkılarından faydalanmış olmak benim için
büyük şans oldu. Buradan da Soner Çilek
hocama şükranlarımı sunar ve teşekkür
ederim. İyi ki kendisini tanıyorum, iyi ki

yollarımız kesişmiş.

‘DEVLET VERSİN’
Yazarlık kariyerinizde sizi en çok

gururlandıran an nedir?
İki üç olay var ki unutamam. İlk kitabım

olan ‘’Devlet Versin’’ için farklı yerdeki
öğretmenlerin beni araması ve kitaptan çok
memnun kalmaları beni çok sevindirmişti.
Kitap hakkında eğitimle ilgilenen yazarların
kitabımı ele alan yazılar yazması da ayriyeten
beni gururlandırmıştı. Eğitim camiamıza bir
pencere açmak onların bilgilenmesine vesile
olmak çok gururlandırmıştı beni. Yine
“Kehribar” kitabımı okuyan bir eğitimci
dostumuzun hikayeden etkilenmesi ve olayı
gerçek zannederek ağladığını ifade etmesi
beni heyecanlandırmıştı. O vakit iyi kitaplar
kaleme alabildiğimin farkına varmış oldum.

Yayın dünyasında bir yazar olarak
değişmesini istediğiniz bir şey var mı?

Yayın dünyasının çok farklı olduğunu her

yazar sonradan fark eder. Özellikle çok iyi
eserler varken içerik bakımından okuyucuya
bir şey katmayan kitapların parlatılmasına
üzülüyorum. Birçok güçlü yayınevi bunu
yapmaktadır. Çevresi olmayan, imkanı
bulunmayan bir çok yazarımız belli bir süre
sonra kitap yazmaya küsüyor.  Bunun
değişmesi ve yazarların desteklenmesi gerekir.
Gerek maddi gerek manevi yönden
yazarlarımıza gerekli önem verilirse daha
güzel eserlerin oluşması sağlanır.

Yeni yazarlar için ne gibi tavsiyelerde
bulunursunuz?

Çok okusunlar. Çok araştırıp farklı eserleri
incelesinler. Akabinde pes etmeden kafasında
kurdukları yazarlık üzerinde gerekli
çalışmalarını yapsınlar. 

PROJELER VE PLANLAR
Planlamalarımız hiç bitmeyecek gibi. Daha

çok kitaplar kaleme alarak daha çok kişiye
ulaştırmakla alakalı çalışmalarım devam
edecek. Kaleme aldığım kitaplardan bazılarını
sinemaya aktarılması için çalışmalar yapmak
istiyorum. Topluma, çocuklarımıza katkı
sağlayacak güzel hikayeler  yazdığımı gördüm.
Bunu okuyuculardan kitapların satışından da
gördüm. Gelecek zamanlarda “Kehribar”
kitabımın çizgi film olarak yayınlanması,
“Devlet Versin” kitabımın bir film yapılması
beni mutlu eder.  İnşallah bunu görebilrim.

Şu anda üzerinde çalıştığınız yeni bir proje
var mı?

Her çocuk kitap okusun, yüreği sevgi,
merhamet, şefkat dolsun projemi devam
ettiriyorum. Hedefimde 81 ilimizin 81
okulundaki çocuklarımıza hediye kitaplar
göndermek. Özellikle kitaba ulaşamayan, satın
alamayan çocuklarımıza hediye kitaplar
gönderiyorum. Şu ana kadar 15 il 16 okuldaki
çocuklarımıza kitaplar gönderdim. Tabi bu
süreçte katkı sağlayan birbirinden kıymetli
dostlarıma teşekkür ederim. Bu memleket
bizim, bu millet bizim. Bizler çocuklarımıza
ulaşamazsak o vakit sahipsiz kalacaklardır.
Birileri onlara sahip çıkıyor gibi yapıp bu
millete zarar vereceklerdir. Bunun için bilinçli
bir toplumun oluşması için hep beraber
okuyacağız, okutacağız, çabalayacağız.

Farklı türlerde yazmayı düşünüyor musunuz?
Evet düşünüyorum. Sadece düşüncede

kalmayacak inşallah. Yazmış olduğum
şiirlerim var belki onları da yayınlarım. Yine
oyun, piyes tarzında da yazmayı istiyorum.
Tabi vakit bulmak gerekir. Günümüzde en
büyük problemimiz vakit bulmak. Motive
olmak. İnşallah yapabiliriz…

‘Türk toplumunu ancak 
okuyanlar kalkındırır!’
‘Türk toplumunu ancak 
okuyanlar kalkındırır!’
‘Türk toplumunu ancak 
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‘Türk toplumunu ancak 
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‘Türk toplumunu ancak 
okuyanlar kalkındırır!’
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nasıl yapabilmişlerdi. Merhamet, şefkat, sevgi duygularından bu kadar nasıl
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Türkiye’den 42 şehir ve 39 ülkeden, Fashion Prime Fuarı’nı 7 bin 753, Fashion
Tech Fuarı’nı 10 bin 704, Fashion Home İzmir Fuarı’nı da 3 bin 221 kişi ziyaret etti 

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
ev sahipliğinde, İZFAŞ tarafından
düzenlenen Fashion Prime – 7.
Tekstil, Hazır Giyim Tedarikçileri
ve Teknolojileri Fuarı ile İZFAŞ –
İzgi Fuarcılık ortaklığıyla
gerçekleştirilen Fashion Tech – 3.
Hazır Giyim, Konfeksiyon ve
Tekstil Makineleri, Tekstil Baskı
Teknolojileri Fuarı ve ilk kez
yapılan Fashion Home İzmir - Ev
Tekstili Fuarı, yerli ve yabancı
ziyaretçilerden büyük ilgi gördü.
Tekstil ve moda sektörüne yeni bir
soluk getiren fuarlarda, yeni iş
birlikleri ve ticari anlaşmalara imza
atılırken İzmir’in bu alandaki öncü
rolüne de katkı sağlandı. 

39 ÜLKEDEN
Üretimden ihracata,

istihdamdan teknolojik gelişmelere
kadar birçok alanda katkı sağlayan,
yerel firmaların dünya pazarındaki
payını artırarak, uluslararası
arenada rekabet gücünü artırmayı
amaçlayan fuarlar, sektörün önde
gelen katılımcılarıyla hem Türkiye
hem de Almanya’dan ABD’ye,
İngiltere’den Çin’e kadar dünyanın
farklı ülkelerinden gelen
profesyonelleri buluşturdu. B2B
(Business-to-business/İşletmeden
işletmeye) görüşmeleriyle yerli ve
yabancı profesyonel alıcılar ile
katılımcı firmalar iş birliği
anlaşmalarına imza atarken

fuarlarda çok miktarda ürün ve
makine satışı da gerçekleştirildi.
Fashion Prime Fuarı kapsamında,
ünlü mankenlerin katılımıyla özel
dantellerin ve kumaşların
kullanıldığı 2025 yılının
trendlerinin sunulduğu defileler
gerçekleştirildi. 

Tekstil ile ön plana çıkan
Denizli de geniş bir katılımla bu
fuarlarda yer alırken Denizli
Ticaret Odası standında, üretime
teknoloji katarak katma değerin
artırılmasının amaçlandığı Denizli
Teknik Tekstil Merkezi’nde
(DTTM) geliştirilen yüksek

teknolojili tekstil
ürünler de tanıtıldı.
Merkezin sahip
olduğu, nanolif yüzey
kaplama, akustik
karıştırma gibi
yenilikçi
uygulamaların yanı
sıra ziyaretçilere yara
örtüsünden tek

kullanımlık bornoza kadar farklı
yenilikçi ürünlerin sunulduğu stant
ziyaretçi ve katılımcılardan büyük
ilgi gördü.  

Katılımcı firmaların temsilcileri
fuarları değerlendirerek
memnuniyetlerini dile getirdi.
(Haber Merkezi)

Tekstilin fuarlarına 
21 bin ziyaretçi geldi

Sonbahar ve kış
mevsimlerinde soğuk
algınlığına karşı doğal C
vitamini deposu olan satsuma
mandalinada 2024/25 ihracat
sezonu başladı. Satsuma
mandalinanın 2024/25 ihraç
sezonunun başlaması
nedeniyle Seferihisar’da,
“Satsuma Mandalina İhracat
Sezonu İlk TIR Yükleme Töreni”
düzenlendi. Satsuma
mandalina ihracatında 2024
yılının ilk TIR’larını İzmir Valisi
Dr. Süleyman Elban, İzmir
Tarım ve Orman İl Müdürü
Mustafa Şahin ve Ege İhracatçı
Birlikleri Koordinatör Başkan
Yardımcısı ve Ege Yaş Meyve
Sebze İhracatçıları Birliği
Başkanı Hayrettin Uçak, Kuzey
Makedonya, Polonya, Ukrayna
ve Rusya’ya yolcu ettiler. 

Türkiye’nin 2023 yılında 576
milyon dolarlık mandalina
ihracatı yaptığı bilgisini veren
Ege Yaş Meyve Sebze
İhracatçıları Birliği Başkanı
Hayrettin Uçak, 2024 yılında
Tarım ve Orman Bakanlığı’nın
mandalina bahçelerinde yaptığı

inceleme ve aldığı numunelerin
kontrolü sonrasında satsuma
mandalinanın 14 Ekim 2024
tarihinde kesimine, 18 Ekim
2024 yılında ihracatına izin
verdiğini aktardı. Uçak,
“Üreticilerimize ve
ihracatçılarımıza bereketli bir
sezon diliyorum. Sayın Valimize
de heyecanımıza ortak
oldukları ve her zaman biz

ihracatçıların yanında
olmalarından dolayı tüm
ihracatçılarımız adına çok
teşekkür ediyoruz. Bu sezon
mandalina rekoltemizde yüzde
10’luk düşüş var ancak ürün
kalitemiz ihracata uygun. 2024
yılında mandalina ihracatında
yüzde 10 artış hedefliyoruz”
şeklinde konuştu. 
(Haber Merkezi)

‘Banka vatandaşa 
kolaylık sağlamalı’
Bankaların vatandaştan aldığı

komisyon ücretlerinin vatandaşa ve
esnafa büyük yük olduğuna dikkati
çeken TESK Genel Başkanı Bendevi
Palandöken, “Maliye Bakanlığı’nın
kararı kapsamında ekonominin
kayıt altına alınması ile ilgili
tedbirler güzel. Ancak bankaların
da elini taşın altına koyması lazım.
Yoksa bankalardan paranızı havale
ettiğiniz zaman, bir yakınınıza
gönderdiğinizde, okuyan
çocuğunuza harçlık
gönderdiğinizde bir EFT ücreti
çıkıyor. Aynı zamanda kendi
paranızı ATM’ den mesai dışında
aldığınızda bir komisyon ücreti var.
Yani bankalarda her türlü norm
birliği olmaksızın kamu ve özel
bankaları kendilerine göre bir
rakam belirleyip alıyorlar” dedi.
(Haber Merkezi)

Salihli Ticaret ve Sanayi Odası, Alaşehir Ticaret
Odası’nın yanı sıra bu iki ilçedeki 19 firmayı
kapsayan URGE projesinin ilk ayağı olan
ihtiyaç analizi çalışması, proje yürütücülerinin
firma yetkililerini bire bir ziyaretleri ile start
aldı. İhtiyaç analizi çalışması ile birlikte
katılımcı kuruluşların ürettikleri ürünlerle
ilgili mevcut ve yeni pazar analizlerinin yanı
sıra; eğitim ve danışmanlık ihtiyaçları ile proje
süresince katılınması planlanan fuar ve yüz
yüze görüşmeler manasındaki “B2B”
görüşmeleri planlandı. Görüşmelerde ayrıca
alım heyetleri ile ilgili analiz çalışması
gerçekleştirildi ve faaliyetlerin ana hatları
oluşturuldu. (Haber Merkezi)

Gıda sanayicileri 
kapasite artırıyor

Türk Kızılay, Kahramanmaraş
depremlerinin ardından hayata geçirdiği
Çiftçi Destek Programı’nın ilk aşamasını
tamamladı. Program kapsamında toplamda
2 bin 797 çiftçiye iki aşamada verilecek
destek tutarının ilk etabı olan 70 milyon 870
bin lira ödeme gerçekleştirildi.
Kahramanmaraş’ta 538, Hatay’da 439,
Malatya’da 388, Adıyaman’da 591,
Gaziantep’te 455 ve Osmaniye’de 386 olmak
üzere Çiftçi Destek Programı’nın ilk fazından
yararlanan toplam 2 bin 797 çiftçi, temel
geçim kaynağı tarım ve hayvancılık olup
ürün ve ekipman kaybı yaşayan küçük çaplı
üreticilerden oluşuyor. (Haber Merkezi)

Depremden etkilenen 
çiftçiye 70.8 milyon TL

Elden
ödenen
kiralar
için
cezalar

Bilindiği üzere, kira gelirlerinin elden
tahsil edilmesi yasaklanmıştı. Bu tür
ödemelerin banka, benzeri finans

kuruluşları veya PTT aracılığıyla yapılması ve
ödemenin bu şekilde TEVSİK edilmesi yani
belgelendirilmiş olması gerekmekteydi.

Bu zorunluluk nerede düzenlenmiş?
213 Sayılı Vergi Usul Kanunu’nun mükerrer

257. maddesinin birinci fıkrasının (2) nolu
bendinde aşağıdaki şekliyle düzenlenmiş:

“Maliye Bakanlığı ……….. 2. Mükelleflere
muameleleri ile ilgili tahsilat ve ödemelerini
banka, benzeri finans kurumları veya posta
idarelerince düzenlenen belgelerle tevsik
etmeleri zorunluluğunu getirmeye ve bu
zorunluluğun kapsamını ve uygulamaya ilişkin
usul ve esaslarını belirlemeye,…… yetkilidir”

17 Ekim 2024 Tarihli resmi gazetede
yayımlanarak yayım tarihinde yürürlüğe giren
328 nolu gelir vergisi genel tebliği ile
ödemelerini belgelemeyenler için öngörülen
cezalar düzenlendi.  

KİMLER YÜKÜMLÜDÜR?
Konutlarda/iş yerlerinde, konutunu/iş yerini

kiraya verenler ve bunları kiralayanlar, kiraya
ilişkin tahsilat/ödemelerini bankalar veya PTT
tarafından düzenlenen belgelerle tevsik etmek
zorundadırlar. Haftalık, günlük veya benzeri
şekilde kısa süreli konut kiralamalarına ilişkin
yapılan tahsilat ve ödemeler de bu kapsamdadır.

UYGULAMA NASILDIR?
1. Konut/iş yerini kiraya verenler ve bunları

kiralayanların, kira bedeline ilişkin mahkeme ve
icra yoluyla veya ayni olarak yaptıkları tahsilat ve
ödemeler tevsik zorunluluğu kapsamında
değildir.

2. Hisseli gayrimenkullerin kiralanmasında,
kira bedelinin tamamının kiraya verenlerden
birine bankalar veya PTT aracılığıyla ödenmesi
durumunda, tevsik zorunluluğunun yerine
getirildiği kabul edilir.

3. Bankalar veya PTT vasıtasıyla; para
yatırma, havale, EFT, çek, banka ve kredi kartı
ile yapılan tahsilat/ödemeler karşılığında dekont
veya hesap bildirim cetvelleri düzenlendiğinden,
bu belgeler tevsik edici belge kabul
edilmektedir. Bankaların internet şubeleri
üzerinden yapılan ödeme/tahsilatlar da aynı
kapsamdadır. Kişilerin kira ödemelerini; banka
şubelerine giderek T.C. kimlik nosu, vergi kimlik
nosu, ad soyad/unvan bilgileri ve “kira ödemesi”
açıklamasıyla kiraya verenin hesabına yatırması
durumunda da tevsik yükümlülüğü yerine
getirilmiş sayılır.

CEZAİ YÜKÜMLÜLÜK
Tebliğ ile getirilen zorunluluklara

uymayanların her birine, her bir işlem için ayrı
ayrı özel usulsüzlük cezası kesilmektedir.

1. Birinci sınıf tüccarlar ile serbest meslek
erbabı hakkında 20 bin Türk lirasından,

2. İkinci sınıf tüccarlar, defter tutan çiftçiler
ile kazancı basit usulde tespit edilenler hakkında
10 bin Türk lirasından,

3. Yukarıda yazılı bulunanlar dışında
kalanlar hakkında 5 bin Türk lirasından,

az olmamak üzere işleme konu tutarın
yüzde 10’u nispetinde özel usulsüzlük cezası
kesilir. Ancak, bir takvim yılı içinde kesilecek
özel usulsüzlük cezasının toplamı 20 milyon
Türk lirasını geçemez.

PİŞMANLIK HÜKMÜ 
Tevsik zorunluluğuna aykırı bir şekilde

ödeme yapanlar; durumu, ödemeyi takip eden
beş iş günü içerisinde kendiliğinden idareye
bildirirlerse, ödemede bulunan adına bu
düzenleme uyarınca özel usulsüzlük cezası
kesilmez.

CEZA MİKTARLARI 
Tahsilat/ödemelerini tevsik etme

zorunluluğuna uymayanlar için asgari ve azami
miktarları belirtilmiş olan tutarlar ile ceza
miktarları her yıl bir önceki yıla ilişkin olarak
213 sayılı Kanun uyarınca tespit ve ilan edilen
yeniden değerleme oranında, takvim yılı
başından geçerli olmak üzere artırılarak
uygulanır.

HERİS

İZMİRİNAVUKATI
NURDANherisnurdan7@gmail.com

Bendevi
Palandöken Mandalina yüklü TIR’lar 
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Sağlık açısından
sonbaharda tükelitmesi
gereken besinler
hakkında bilgi veren
uzman diyetisyen
Şükrü Can Gülşen
“Brokoli,
sülforafan
denilen
antikanserojen
madde içerir.
Doğal lif
kaynağıdır, iç organları
çalıştırır. Lahana, antioksidan
kaynağıdır ve hastalıklara
karşı duvar örerek ve
bağışıklığımızı korur. K ve C
vitamini içerir. Pırasa,
hastalıklara karşı mevsim
geçişlerinde çok önemlidir,
bağışıklığımızı güçlendirir.
Havuç, betakaroten sayesinde
göz gelişim sağlığı ve
hastalıkları için çok elzem bir
gıdadır. Pancar, folat ve C ve
K vitaminleri açısından
zengindir. İçerdiği
mikrobesinler sebebiyle kan

basıncını
düşürür” dedi.
Gülşen ayrıca,
“Elmada
bulunan C, A,
K, B6 ve E
vitaminleri ve
flavonoidler
beyin sağlığı-
bağırsak -kalp  için
önemlidir. Her tür
elmanın vitamin ve
mineral içeriği çok farklıdır.
Nar, potasyum, kalsiyum ve

demir minerallerinin yanı sıra
A, C vitamini, K, B vitaminleri

ve folikasit açısından tam
bir vitamin ve mineral

kaynağıdır. Her
türlü hastalığa

karşı vücudu
korur ve
hastalıkları
önler.

Hünnap,

limondan 20 kat
daha fazla

askorbikasit içerir.
Bal kabağı, lif,

antioksidan
vitaminler, B
vitaminleri,
manganez,
magnezyum,
potasyum

içerir. Mevsim
geçişlerinde

özellikler
tüketilmesi gereken

besindir” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Proje Hayat Boyu Öğrenme Mesleki Eğitim ve Geliştirme Derneği, Ege Orman Vakfı, İzmir İl Milli
Eğitim Müdürlüğü, İstanbul Üniversitesi Cerrahpaşa Fakültesi ortaklığı ile yürütülüyor. Proje
kapsamında, çocukların, öğretmenlerin ve ebeveynlerin doğada eğitime ilgisini çekmek, onları
ekosistemle ve ekolojiyle tanıştırarak kolay, anlaşılır ve eğlenceli bir şekilde çevresel konuları
sunmak amacıyla geliştirilecek bir Ekoloji Eğitim Merkezi kuruldu. Merkezde İzmir’de görev
yapan 60 coğrafya ve fen bilgisi öğretmenine eğitici eğitimi verildi. Prof. Dr. Doğanay Tolunay ve
Doç. Dr. Emre Alp 3 gün süreyle öğretmenlerle buluştu. (Haber Merkezi)

İklim değişikliğine karşı ortak proje

Uzmanlar, bazı ebeveynlerin çocuklarına
maddi olanak sağlamak istese de manevi
ihtiyaçlarını karşılamadığını ve bu şekilde
büyüyen çocukların maddiyata daha çok
yönelme eğiliminde olduklarını belirtiyor.
Ailelere, ne kadar yoğun olurlarsa olsunlar,
her gün on dakika bile olsa çocuklarıyla
iletişim kurabilecekleri bir zaman ayırmalarını
öneren çocuk ergen uzman klinik psikolog
Aybeniz Yıldırım, “Aile bağları ve iletişim
becerileri güçlü olan çocuklar internetteki
sosyal insanlara kapılmaktan daha uzak
kalıyor. Aksi halde çocuklar ebeveynlerine
yabancılaşıyor, iletişim kanallarını, duygularını
paylaşmıyor ve dışarıdaki risklere daha açık
hale geliyor” dedi. (Haber Merkezi)

‘İşi gücü bırakın
çocuk ilgi bekliyor’

Yaşarlı genç yetenekten
alkışı hak eden başarı

Yaşar Üniversitesi Mütercim Tercümanlık
bölümü öğrencisi satranç milli takımında yer
alan 18 yaşındaki Gülenay Aydın, 4 yaşında
bilgisayarda oynayarak satrançla tanıştı.
Denizli’deki anaokulunda satranç dersinde
öğretmeni tarafından yeteneği keşfedilen
Aydın’ın annesi de bu tutkusuna destek olarak
kızını 7 yaşında satranç kursuna başlattı. Kısa
sürede şampiyonalara katılacak seviyeye gelen
Gülenay, ilk kez 8 yaşında katıldığı 2015
Türkiye Küçükler Satranç Şampiyonası’nda 9
yaş altı kategorisinde sekizinci oldu. Bu
zamana kadar her sene şampiyonaya katılan
Aydın, 2018 Türkiye Küçükler-Yıldızlar
Takım Satranç Şampiyonası Kadınlar
kategorisinde ve 2020 Türkiye Yıldızlar
Satranç Şampiyonası 14 yaş altı kategorisinde
birincilik elde etti. 2020 Avrupa Online Yaş
Grupları Satranç Şampiyonası Avrupa İkincisi
olan Aydın, milli takımla birlikte katıldığı
2022 Dünya 16 Yaş Altı Satranç
Olimpiyatı’nda ise tam puanla şampiyon oldu.

Geçtiğimiz mart ayında ise 3
normu tamamlayıp 2 bin 200
puanı geçerek Uluslararası
Satranç Federasyonu
(FIDE) tarafından “Kadın
Uluslararası Usta” (WIM)

unvanı verilen genç sporcu, aynı zamanda ilk
“Kadın Büyükusta” (WGM) normunu aldı.
Gülenay Aydın, normlarını üçe tamamlayıp 2
bin 300 puanın üstüne çıktığında ise “Kadın
Büyükusta” (WGM) unvanını kazanacak.

‘ÖNYARGILAR KIRILMALI’
Annesinin en büyük destekçisi olduğunu

söyleyen Gülenay Aydın,
“Çok mutluyum, daha
iyilerini umuyorum.
Büyükusta unvanı
almak istiyorum. Bu
kadınlar için çok büyük
bir başarı. Satrançta
erkeklerin puanı daha
yüksek olduğu için kadın
satranççılara karşı bir
önyargı var. Bu
önyargının kırılması
gerekiyor” dedi. 
(Haber Merkezi)
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İnsülin
direncini
kırmanın
püf
noktaları

İnsülin direnci, karaciğer, kas ve yağ
dokusunda meydana gelen insüline
karşı duyarsızlık durumudur. İnsülin

işini yapıp glikozu enerjiye
dönüştüremediği için kan şekerinde
yükseklik ve vücutta insüline karşı bir
direnç gelişmiş olur. Şeker yüksekliği bir
süre sonra tip 2 diyabet ile beraber
metabolik sendromun da yaşanmasına
sebep olabilir. Aynı zamanda enerjiye
dönüştürülemeyen karbonhidratın fazlası
da vücutta yağlanmanın artmasının sebebi
olacaktır. Bu durumsa tam bir kısır döngü
sebebidir. Çünkü yağ fazlalığı da ne yazık
ki insülin direncini tetikleyen bir
durumdur. 

İnsülin direnci için riskli olan kişiler
genelde beden kitle indeksleri 30’un
üzerinde, HDL kolesterolü olması
gerekenden düşük ve trigliserid miktarı ise
150’nin üzerinde olan kişileridir. Aynı
zamanda açlık kan şekerleri genelde
yüksek ve tansiyon yükseklikleri yaşayan
kişilerdir. Ve genelde erkeklerde bel 102,
kadınlarda ise 88 santimetrenin
üzerindedir. 

İnsülin direnci belirtileri
Hipoglisemi,
Yemeklerden sonra uyku hali,
Yorgunluk, halsizlik,
Ani kilo alma,  
Tatlıya karşı düşkünlüğün artması,
Vücutta yağlanmanın artması,
Kilo vermenin zorlaşması,
Tansiyon problemleri yaşanması,
Dikkati toplayamama,
Beslenmenin püf noktaları
1) Öğün sayıları ve içerikleri kişiye ve

semptomlarına göre planlanmalıdır.
Genel bir kuralı yoktur ancak eğer ki öğün
aralarının açık olması size iyi gelmiyorsa
gün içinde hem ara hem de ana öğünlere
yer vermelisiniz demektir. 

2)Beyaz unla yapılan hamur işiler,
hazır gıdalardan uzak durmalısınız. Beyaz
ekmek yerine siyez, çavdar, tam buğday,
karabuğday gibi unlardan yapılmış
ekmekleri tercih etmelisiniz.

3)Düşük glisemik indeksi ve glisemik
yükü olan, posa ve diğer besin öğeleri
yönünden de zengin besinler
tüketmelisiniz. 

4) Doymuş yağ oranı yüksek besinler
yerine doymamış yağ içeren besinler
tüketmelisiniz. Zeytinyağı, kuruyemişler,
avokado yağ tercihiniz için iyi bir alternatif
olacaktır.

5) Kola, gazoz gibi şeker/ tatlandırıcı
eklenmiş ve kafeinli içeceklerden uzak
durmalısınız.

6)İşlenmiş et ve et ürünlerini, paketli
gıdaları olabildiğince hayatınızdan
uzaklaştırmaya çalışın.

7) Meyveler şeker yerine
koyabileceğiniz iyi alternatiflerdir ancak
dozunda tüketilmesi fruktozu kontrollü
alabilmek adına çok önemlidir.

8) Kuru meyveler, meyve suları yerin
taze meyvelerin yenilmesi kan şekeri
dengesi için daha doğru olacaktır.

9) Pişirme yöntemi olarak kızartma,
kavurma yerine mümkün olduğu kadar
fırında, ızgarada pişirmeyi tercih etmeye
çalışın.

10) Kan tahlilleriniz insülin direncini
yönetebilmeniz için çok önemlidir.
Vitamin, mineral eksiklikleriniz var ise bu
yönde de çalışmalar yapmayı ihmal
etmeyin. 

Egzersiz, insülin hormonu gibi çalışır
ve insülin direncini kırmada çok etkilidir.
Beslenme ile beraber mümkün olduğu
kadar egzersizi kombinlemeye çalışın.
Hayatınızı yasaklar üzerine değil dengeler
üzerine kurmaya çalışın. 

Uzman Diyetisyen Deniz Zünbülcan 

ZÜNBÜLCAN

SAĞLIKDENİZİ
DENİZdytdnzznblcn@gmail.com

Şükrü 
Can

Gülşen

Şükrü 
Can

Gülşen

Şükrü 
Can

Gülşen

Şükrü 
Can

Gülşen

Şükrü 
Can

Gülşen

Şükrü 
Can

Gülşen

Şükrü 
Can

Gülşen

Şükrü 
Can

Gülşen

Şükrü 
Can

Gülşen

Şükrü 
Can

Gülşen

Şükrü 
Can

Gülşen

Şükrü 
Can

Gülşen

Şükrü 
Can

Gülşen

Aybeniz
Yıldırım

‘Sofralarınızdan bu
gıdaları eksik etmeyin’

Yaşar Üniversitesi öğrencisi milli satranç sporcusu Gülenay Aydın, mart ayında elde
ettiği ‘Kadın Uluslararası Usta’ unvanından sonra ilk ‘Kadın Büyükusta’ normunu aldı 

Gülenay
Aydın
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KARŞIYAKA
farka koştu

BASKETBOL Süper Ligi'nde Karşıyaka
ilk haftaların flaş takımı Mersin Spor'u
evinde farklı yenerek üst üste ikinci
galibiyetini aldı: 107-81.

Mustafa Kemal Atatürk Karşıyaka Spor
Salonu'nda oynanan maçta baştan sona
üstün bir oyun sergileyen İzmir temsilcisi
ligde art arda ikinci kez 100 sayının
üzerinde skor üretti. McDermott'un
sakatlığının sürdüğü Kaf-Kaf'ta Kenan
Sipahi 18, McCollum ve Boutsiele 15'er,
Russell 12, Jefferson 11, Webb 10 sayıyla
oynadı.

Ev sahibi, ilk periyodu 29-22 önde
bitirdi. İkinci çeyrekte Kaf-Kaf Webb ve
McCollum devreye girerek farkı yeniden
açtı. İlk deve 55-48 sonuçlandı. Yeşil-
kırmızılılar periyodun son saniyesinde
McCollum'un basket faulden bulduğu 3
sayıyla son periyoda 84-63 önde girdi. Son
periyotta rahat bir oyunla 100 sayı
barajını geçen Karşıyaka salondan 107-81
galip ayrıldı. (DHA)

TFF 2'nci Lig Beyaz Grup'ta evinde
Karaköprü Belediyespor'a 2-1 yenilen
Altay, ağır yara aldı. Bu maç öncesi üst
üste Batman Petrolspor ve
İskenderunspor'a farklı mağlup olan
siyah-beyazlılar, Karaköprü
Belediyespor'a da kaybederek bu sezon
ilk kez düşme hattına geriledi.

Yaşanılan maddi sıkıntılar nedeniyle
geçen hafta İskenderun deplasmanına

gitmeyen kaleci Ozan, Ceyhun, Özgür ve
Deniz, Karaköprü Belediyespor
karşılaşmasında ilk 11'de yer aldı. Ancak
Altay, deneyimli oyuncularının takıma
dönmesine rağmen rakibinden puan
alamadı. Geride kalan 8 maçta sadece 1
galibiyet elde eden Altay, 2 beraberlik ve 5
mağlubiyet gördü. Toplam 5 puanı
hanesine yazdıran İzmir ekibi taraftarını
endişelendirdi. (DHA)

BU sezonki 4'üncü dış saha
maçına çıkan sarı-kırmızılılar
henüz galibiyetle tanışamadı.
Gurbette Antalyaspor'la golsüz,
Alanyaspor'la ise 1-1 berabere
kalan Göztepe, Samsunspor'a
4-3, son olarak Eyüpspor'a da
1-0 kaybetti. Göz-Göz, maçın
88'inci dakikasında ise mutlak
golü kaçırmanın üzüntüsünü
yaşadı. Kaleci Berke ile karşı
karşıya kalan Romulo topu
kaleye gönderemezken,
pozisyonun devamında bu kez
Tijanic yüzde yüzlük fırsatı
değerlendiremedi. Göztepeli
futbolseverler ise İstanbul'a
adeta akın etti. Recep Tayyip
Erdoğan Stadı'nda kendilerine

ayrılan yeri tamamen dolduran
sarı-kırmızılı futbolseverler
takımlarına büyük destek
verdi. Teknik Direktör Stanimir
Stoilov ise yedikleri golü
tamamen kendi hatalarından
kaynaklandığını dile getirdi.
Maçın büyük bir mücadeleye
sahne olduğunu vurgulayan
Bulgar teknik adam, "Bireysel
hata kalemizde golü
görmemize neden oldu sonra
da rakip maçı kazandı.
Eyüpspor iyi bir takım, iyi bir
hocaları var. Eyüpspor'u tebrik
ederim. Maçta birçok fırsat da
yakaladık ancak bunları
değerlendiremedik”diye
konuştu. (DHA)
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İLAN
İZMİR 16. ASLİYE HUKUK

MAHKEMESİNDEN
ESAS NO : 2024/350 

KARAR NO : 2024/440
Davacılar ABDULHAKİM DOKSAL VS. aleyhine mahkememizde

açılan Nüfus (Ad Ve Soyadı Düzeltilmesi İstemli) davasının yapılan
açık yargılaması sonunda;

HÜKÜM :
-İzmir ili, Konak İlçesi, Süvari Mahallesi; Cilt no:89, Hane no:121,
BSN 1'de nüfusa kayıtlı, Yusuf ve Ayşe'den olma, 38605652454 TC
kimlik numaralı Mehmet Doksal'ın;
-Aynı yer BSN:3'te nüfusa kayıtlı Mehmet ve Nebahat'tan olma
38599652614 TC Kimlik Numaralı Abdulhakim Doksal'ın,
-Aynı yer BSN:4'te nüfusa kayıtlı Mehmet ve Nebahat'tan olma
38599652778 TC Kimlik Numaralı Yusuf Doksal'ın,
-Aynı yer BSN:5'te nüfusa kayıtlı Mehmet ve Nebahat'tan olma
38593652832 TC Kimlik Numaralı Mustafa Doksal'ın,
-Aynı yer BSN:6'te nüfusa kayıtlı Mehmet ve Nebahat'tan olma
38590652996 TC Kimlik Numaralı Ahmet Doksal'ın, nüfus
kayıtlarında "Doksal" olarak kayıtlı bulunan soyadlarının "HİLAL"
olarak değiştirilmesine. 14/10/2024

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                      (Basın: 2106851)

GDZ ELEKTRİK DAĞITIM A.Ş.
CEP TELEFONU ALIMI İHALE İLANI

1 – İhale Bilgileri
İhale Dosya No                    : IH20245044
İhale Konusu/Kapsamı        : Cep Telefonu Alımı
İşin Yapılacağı/Teslim 
Edileceği Yer                       : GDZ Elektrik Dağıtım Anonim Şirketi
İşin süresi                            : 1 Yıl
2 –Tekliflerin Sunulacağı Adres ve Son Teslim Süresi
Adres                                   : Üniversite Caddesi No:57 Bornova / 

İZMİR
Son Teklif Tarihi ve Saat     : 01/11/2024 Cuma Günü Saat: 15:00
(Aynı tarih ve saatte açık eksiltme yapılacaktır. Açık eksiltmeye katılım
olmaması durumunda ilk fiyat, son fiyat olarak kabul edilecektir.) 
İhale detayları ve doküman temini : 
www.gdzelektrik.com.tr/bilgi-merkezi/i-haleler/guncel-ihale-duyurulari

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                      (Basın: 2106630)

İLAN
İZMİR 16. ASLİYE HUKUK 

MAHKEMESİNDEN
ESAS NO : 2024/309 

KARAR NO : 2024/431
Davacı MEHMET DESTAN aleyhine mahkememizde açılan

Nüfus (Diğer Kayıtların Düzeltilmesi İstemli) davasının yapılan açık
yargılaması sonunda;

HÜKÜM :
-İzmir ili, Bornova İlçesi, Kazımdirik Mahallesi; Cilt no:3, Hane

no:396, BSN 11'de nüfusa kayıtlı, Hilal ve Sultan oğlu, 14546261054
TC kimlik numaralı Mehmet Destan'ın nüfus kayıtlarında "MEHMET"
olarak kayıtlı bulunan adının "TOPRAK" olarak değiştirilmesine.
14/10/2024

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                     (Basın: 2106863)

FUTBOl Altyapı başkanlığına
Mehmet Karal’ın gelmesinden sonra
kalıcı ve sağlam adımlar atan yeşil-
kırmızılılar, buldukları sponsorlarla
geleceğin yıldızlarını bulma yolunda
ilerliyor. U8 Takımından U19
takımına kadar yüzlerce çocuğa spor
imkanı tanıyan Karşıyaka Futbol
Altyapı ana sponsorluk için Murat
Niyazoğlu’ndan en büyük desteği
almış durumda. 112 yıllık şanlı
kulübün futbol altyapısı için eski
başkanlardan Cenk Hasan Karace
ulaşım sponsorluğunu üstlenirken
yemek sponsorluğunu şu an
yönetimde başkan vekilliği görevini
yürüten Mustafa Karabağlı yapıyor.
Umut Pehlivan sağlık sponsorluğu
için futbol altyapının yanında yer
alırken geçen sezon başkanlık
görevinde bulunan Azat Yeşil, futbol
şubede dönem dönem görev alan
Osman Dal ile Murat Dağıstanlı ve
Osman Dursun da desteklerini yeşil-

kırmızılı kulüpten esirgemeyen diğer
isimler oldu. Futbol Altyapı Başkanı
Mehmet Karal, destek veren tüm
paydaşlara teşekkür ederek, “KSK
Futbol Altyapı Yönetimi olarak güzel
birlikteliklere imza atmanın
mutluluğunu yaşıyoruz. Bizim
yanımızda olup güç veren herkese
teşekkürlerimizi sunuyoruz.
Altyapımızı daha güzel günlere
taşımak için elimizden gelenin en
iyisini yapmaya devam edeceğiz.
Mücadelemizin kahramanları
antrenörlerimiz, çocuklarımız ile
onlara güven ve desteklerini
esirgemeyen aileleridir” diye
konuştu. (Haber Merkezi)
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BUCASPOR 
İDARE ETTİ 

TFF 2'nci Lig Kırmızı
Grup'ta zirve mücadelesi
veren Bucaspor 1928,
Beyoğlu Yeni Çarşıspor
deplasmanından golsüz
beraberlikle döndü. Bu
sonuçla 17 puana yükselen
sarı-lacivertliler 2 maçlık
galibiyet serisini de noktaladı.
Teknik Direktör Uğur
Balcıoğlu istenilen düzeyde
oyun ortaya koyamadıklarını
ancak dış sahadan alınan
puanın değerli olduğunu
söyledi. Zirve mücadelesine
sonuna kadar devam
edeceklerini belirten
deneyimli teknik adam, "Lig
uzun maraton, önümüzde çok
önemli maçlar var. Üst
sıralardan kopmayacağız ve
bunun için daha fazla efor
göstereceğiz" dedi. (DHA)
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Bayraklı Belediyesi’nin düzenlediği
Mahalle Şenliği, Cengizhan Mahallesi
Ekrem Akurgal Parkı’nda çocuklar ve

ailelere unutulmaz
anlar yaşattı.
Festival havasında
geçen etkinlikte
kukla gösterileri,
palyaçolar, eğitici
atölyeler ve sportif
oyunlar çocuklara

hem eğlenceli hem de öğretici bir
deneyim sundu. Etkinlikte Bayraklı
Belediye Başkanı İrfan Önal’da
çocukların mutluluklarına ortak oldu.
Başkan İrfan Önal, “Çocuklarımızı bilim,
sanat ve sporla buluşturmak bizim için
çok önemli.
Ailelerin ve
çocukların yoğun
katılım göstermesi
bizi gururlandırdı.
Çocuklarımızın
yüzlerindeki
mutluluk, bizim en büyük motivasyon
kaynağımız. Çünkü mutlu çocuklar
güçlü gelecektir. Etkinliğe katılan tüm
vatandaşlarımıza yürekten teşekkür
ediyorum” dedi. (Haber Merkezi)

BBŞT’YE BÜYÜK İLGİ
BBŞT, “Saatleri Ayarlama Enstitüsü” adlı
oyununu önce Gaziemir Belediyesi Atatürk
Kültür Merkezi Nazım Hikmet Ran Sahnesi,
ardından Artvin Nihat Gökyiğit Kongre Merkezi
ile Hopa ilçesi Ticaret Odası Sahnesi’nde
sahneledi. Yoğun ilgi gören oyun, sergilendiği
her kentte büyük beğeni topladı, tiyatroseverler
tarafından dakikalarca ayakta alkışlandı. 

DAHA DA YAYILACAK
Başkan Ömer Eşki, sanatı, kültürü ve tiyatroyu
daha geniş kitlelere ulaştırmayı hedeflediklerini
belirterek, “Bornova Belediyesi olarak, BBŞT’nin
farklı kent ve ilçelere giderek, sanatı toplumun
her kesimine ulaştırılmasını sağlamak için var
gücümüzle çalışıyoruz. Bu adım, Bornova’mızın
kültürel zenginliğinin tanıtılması adına da büyük
bir fırsat” dedi. (Haber Merkezi)

Bornova Belediyesi Şehir Tiyatrosu, 32 yıldır başarıyla
sahnelediği oyunlarını Bornova ve İzmir sınırlarının ötesine
taşıyarak, sanatın erişilebilirliğini artırmayı hedefliyor

Daha güçlü kadroyla
buram buram sanat
Kentin kültür ve sanat hayatına hizmet eden İzmir Büyükşehir Belediyesi Şehir
Tiyatroları, kadrosunu genişletiyor. Başvurular 27 Ekim’de tarihinde son bulacak
KİMLER ALINACAK?
Dört sezondur faaliyetini sürdüren,
kentin kültür sanat yaşamına katkı
sağlayan İzmir Büyükşehir
Belediyesi Şehir Tiyatroları
(İzBBŞT) kadrosunu genişletiyor.
Genel sanat yönetmenliğini sanatçı
Levent Üzümcü’nün yaptığı İzmir
Şehir Tiyatroları, bünyesine
alacağı oyuncu, sahne amiri,
kondüvit, sahne ışıkçısı gibi
personel ile daha fazla
tiyatrosevere ulaşmayı hedefliyor. 

20 OYUNCU ARIYOR
Başvurular 27 Ekim 2024 tarihinde
son bulacak. Kurulduğu günden bu
yana sahnelediği oyunlar ve
organize ettiği etkinliklerle yoluna
doludizgin devam eden İzBBŞT,
repertuvarındaki oyun sayısı ile
sahne sayısını artırmayı hedefliyor.
Bu hedef doğrultusunda İzmir
Şehir Tiyatroları kadrosuna 20 yeni
oyuncu dâhil edecek. 
(Haber Merkezi)

Bayraklılı minikler
doyasıya eğlendi

Karşıyaka Belediyesi, Türkiye
Cumhuriyeti’nin 101’inci kuruluş yıl
dönümünü muhteşem etkinliklerle
kutlayacak. Hafta boyunca sürecek
kutlama programı kapsamında sergiler,
yürüyüşler ve konserler düzenlenecek.

28 Ekim
Pazartesi
akşamı
önce fener
alayı,
ardından da
Kıraç
konseriyle

unutulmaz bir bayram coşkusu
yaşanacak. Belediye Başkanı Yıldız
Ünsal “Büyük Önderimiz Gazi Mustafa
Kemal Atatürk başta olmak üzere,
bağımsızlığımızı borçlu olduğumuz tüm
kahramanları saygı, minnet ve bağlılıkla
anacağız. Atamızın miras bıraktığı
değerlere sahip çıkarak aydınlık
yarınlar için bir olmak adına, tüm
Cumhuriyet sevdalılarını
etkinliklerimize bekliyoruz” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

Atatürk’ün kenti 
bayrama hazır
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Anadolu Parsı için hedef zirve
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Kütahya’nın Şaphane
ilçesinin ünlü kebabı, sadece
ilçede yaşayanlar değil özel
olarak bu lezzeti tatmak için
gelen misafirlerin de ilgisini
çekmeye devam ediyor.
Meşhur kebapçı Ayhan Eser,
“Şaphane demek kebap
demek” dedi. Kebap
kültürünün her bölgede

yaygın olduğunu söyleyen
Eser, “Her yörede yapılıyor
ama bizimki başka. Kuzu ve
oğlaktan yapılıyor. Fırında
yaklaşık 2.5 saat piştikten
sonra Şaphane kebabı
ortaya çıkıyor. Ateş
görmeden fırının ısısı ile
pişiyor” dedi. 
(Haber Merkezi)

Sürat pateninde (short
track) daha önce
düzenlenen uluslararası
şampiyonalarda önemli
dereceler alan milli
sporcu Furkan Akar,
Anadolu Parsı logosuyla

ilk defa çıkacağı Dünya
Turu müsabakalarında
madalya kazanmayı
hedefliyor. Daha önce
katıldığı uluslararası
birçok müsabakada
Türkiye'ye ilkleri

yaşatan Furkan, 2024-
2025 sezonunda
katılacağı yarışların
hazırlıklarını
Erzurum'daki Yakutiye
Buz Pateni Salonu'nda
sürdürüyor. (AA)


